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Nou parc júnior
Es completa la zona esportiva i d’oci de Fora del Forat

S’aprova el pressupost per al  2010
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Intensa Nit de la Cultura·

50 XV TROFEU CIUTAT DE VINARÒS Diumenge
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org,  disquet, usb, cd, 
i, en última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
sols s ’admetrà un torn de rèpl ica.

Llum verda al PAI d’Aiguadoliva Nou estadi de futbol: opinions

Festivitat Santa Magdalena

Vinaròs des de l’aire

El nou parc júnior completa la zona d’oci de Fora del Forat 
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La Travessia al Port de Vinaròs fa 50 anys 
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Intensa Nit de la Cultura
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Deu anys de l’escola futbol base Vinaròs 
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www.pspv-psoe.net/
vinaros

C./ Sant Francesc, 18 
- 1er  A

Tel. 964 452501

CREDENCIALS EN ESPORTS
“No es lo mismo, la calle Balmes, 

que val més que calles”. 

La nova pista coberta totalment equipada (envelat Fora del Forat) 
Dos nous Parcs Sèniors (Foret i Fora del Forat)
Una pista i espais annexos a l’aparcament (Pius XII)
El nou circuit d’activitat, parc júnior (Fora del Forat)
El nou skate park i un camp de futbol sala (Cervol)
Les noves pistes de petanca i birles (Cervol)
El nou rocòdrom (pavelló poliesportiu)
Els tres nous camps de futbol 7 (Ciutat Esportiva)
El nou estadi (Ciutat Esportiva)

Comparat amb el balanç d’altres èpoques: 
una remodelació i ampliació de gust 

més que discutible del pavelló.

“Inútil presentarse, sin referencias”. Aquest altre vell acudit també ho deixa clar. A la larga llista 
d’actuacions que sols o en companyia d’altres, però sempre com a capdavanters en la iniciativa. I tenint com a objectiu traure 

la ciutat de Vinaròs de l’oblit històric, la vergonyosa manca d’inversió i la mísera dotació d’espais esportius. 

A dia d’avui això és el que hi ha. I encara alguns es presenten com a alternativa. El missatge a la població no pot ser altre, 
en època de publicitats hospitalàries repetides fins a la sacietat. 

Les credencials d’altres són: 

“¡Busque, compare y si encuentra algo mejor cómprelo!”

Infinita CONFIANZA en el tema instal·lacions, 
aportacions del 33% i amb el fre posat, contra el 
66% aportat per l’Ajuntament. 
Defensa a ultrança a projectes d’esport d’elit 
amb escassa o nul·la vinculació amb l’esport 
local i de viabilitat econòmica dubtosa (seguint 
el model de la comunitat). 

Podem afegir les nostres credencials que 
en matèria esportiva fins avui són:
A pesar dels temps que corren mantenim 
les dotacions pressupostàries en matèria 
esportiva.
S’ha fet un clar gir a favor de l’esport 
participatiu i de base, amb instal·lacions 

obertes a tothom i amb nous programes i 
campanyes (escoles esportives de totes les 
modalitats esportives que hi ha a Vinaròs, 
l’illa esports, campanya d’esport popular). 
Fugint de suports i patrocinadors a 
projectes elitistes, capriciosos i de dubtosa 
rendibilitat social.

Hem incrementat el suport i 
reconeixement a l’esport competitiu i 
federat amb major dotació de les beques 
a esportistes d’elit, s’ha donat un nou 
format de la festa de l’esport, sense oblidar 
la presència de l’Ajuntament (CME) a cada 
acte esportiu que es fa a Vinaròs.

Aquest vell acudit ho diu ben a la clara: com ha de ser el mateix: 
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El pasado sábado se realizó una jornada de puertas abiertas en el nuevo campo 
de fútbol en la ciudad deportiva, ¿cómo valora esta nueva instalación?
Asistimos al acto dado que cualquier instalación nueva es una buena noticia 
para Vinaròs. Al fin, al fin es una realidad ya que los ciudadanos recuerdan 
perfectamente cómo se nos prometió esta infraestructura para mediados 
del año 2007, por tanto llega con 3 años de retraso. Este Equipo de Gobierno 
desechó el proyecto de ciudad deportiva que planteó el PP y por ese motivo 
perjudicó a los deportistas locales porque se tuvo que replantear todo el 
proyecto y se perdió un tiempo precioso.
Creo que las jornadas de puertas abiertas son simplemente una cortina de 
humo con la que Romeu y Balada intentan hacer creer a los ciudadanos que 
cumplen sus promesas cuando lo cierto es que todo aquello prometido 
siempre llega tarde, mal y con problemas por resolver todavía. 

La Diputación ha invertido más de 700.000 euros en el campo de fútbol, 
¿podrá seguir el Gobierno municipal negando las ayudas que recibe de las 
administraciones provincial y autonómica?
La Diputación ha aportado más de 700.000 euros para este campo de fútbol 
y, por tanto, el victimismo del que el Equipo de Gobierno abusa en los plenos 
es solamente ante las cámaras de televisión pero no pueden engañar a nadie 
porque las evidencias son claras.
La Generalitat y la Diputación han apostado por el mundo del deporte con 
las infraestructuras deportivas y estos 700.000 euros son la demostración más 
evidente de que las ayudas llegan a nuestra ciudad gobierne quien gobierne.
Desde el Partido Popular lamentamos que el PSOE-PVI quieran esconder la 
evidencia, como si pudieran apropiarse de una instalación sin reconocer la 
importantísima ayuda que les ha llegado desde la Diputación. 

La Ciudad Deportiva sigue sin los accesos marcados por el Ministerio de 
Fomento, ¿es lógica la puesta en marcha de una instalación sin tener los 
accesos legalizados?
No solamente no es lógico sino que es vergonzoso. El Ministerio impuso tres 
condiciones para los accesos a la Ciudad Deportiva que debían cumplirse para 
poder legalizarla y que entrase en funcionamiento pero como siempre este 
Equipo de Gobierno se salta a la torera aquello que no les gusta.
Es cierto que el Ayuntamiento ha acondicionado el camino San Gregori, 
inversión que desde el Partido Popular apoyamos en su día, pero ese arreglo 
no sustituye a las obras que el Ministerio obligaba a realizar y ahí es donde 
el Partido Popular considera que este Equipo de Gobierno es incapaz de 
solucionar los problemas que él mismo crea. Desviaron la canalización del gas 
desde el camino al interior de la finca en previsión de un paso subterráneo que 
sigue siendo otra mentira más del PSOE-PVI.

En un momento de crisis donde los patrocinadores no abundan, ¿qué debería 
hacer el Ayuntamiento para fomentar el deporte en general y sobre todo el 
deporte base? 
Un equipo de gobierno debe tener un proyecto claro para cada área del 
Ayuntamiento y es lo que no tienen ni PSOE ni PVI. Actúan a salto de mata, sin 
una planificación, sin un proyecto a medio y largo plazo, solamente buscan la 
foto, salir del paso y eso es nefasto para el deporte base.
Hemos visto en los últimos años cómo han desaparecido equipos que estaban 
en la élite del deporte nacional y autonómico por falta de apoyo económico 
y este Equipo de Gobierno no ha estado a la altura de lo que se esperaba. La 
Concejalía de Deportes tiene poco peso específico dentro del organigrama 
municipal. 

En los últimos años la Concejalía de Fiestas está en el punto de mira, ¿en qué ha 
fallado la actual concejala de Fiestas? 
Prácticamente en todo. La concejala de Fiestas, Maribel Sebastià, dijo 
recientemente en una entrevista que ella no quiere repetir de concejala de 
Fiestas y eso es la demostración más palpable de que no tiene ningún interés 
en la concejalía y por eso las cosas salen como salen, que suele ser mal.
La concejala ha fallado al no conseguir un equipo de gente que aporte ideas, 

que innove actos nuevos y participativos. Las fiestas de San Juan y San Pedro, 
hoy por hoy, han perdido relevancia porque desde el Equipo de Gobierno no 
se han preocupado o no han sabido potenciarlas y dotarlas de la intensidad 
necesaria para que la gente se involucre.

Para el Partido Popular, ¿cómo deberían ser las fiestas de San Juan y San Pedro? 
¿Qué debería mejorarse?
Durante los siete años del Partido Popular se potenciaron las fiestas de forma 
importantísima. Se trasladó el recinto ferial, se instauró la Carpa Jove, la 
Carpa Cultural, se introdujo la cena de gala y el Mesón de la Tapa. También se 
recuperaron las fiestas del langostino que estaban abandonadas y el Carnaval 
vio cómo se implantaba el recinto de las casetas que fue uno de los mayores 
aciertos. Todo esto se hizo con trabajo, arriesgando y apostando por cosas 
nuevas. Así es como una ciudad mejora y mira hacia delante. 
Esa forma de actuar es el que pretendemos recuperar desde el Partido Popular, 
involucrar más si cabe a las asociaciones y apostar desde el Ayuntamiento por 
actos que cautiven a gente no sólo de Vinaròs sino de toda la comarca.

Algunos ciudadanos creen que se gasta mucho dinero en fiestas, ¿cómo 
gestionaría el Partido Popular esta concejalía?
En momentos de crisis es cuando más se debe utilizar la imaginación para no 
malgastar los recursos de los vinarocenses y la concejala se ha desentendido 
de las fiestas. Un ejemplo lo tenemos en la Carpa Jove, donde se han pagado a 
una sola empresa facturas por más de 70.000 euros para que se encargara de 
la organización y contratación de los grupos en lugar de hacerlo directamente 
en momentos de crisis, donde debemos apretarnos el cinturón. No ha sido 
la mejor forma de gestionar porque estoy segura que con menos dinero se 
podrían hacer más cosas.

OPINIÓ 

www.ppvinaros.es“En la Concejalía de Fiestas se puede 
hacer más con menos dinero”

Amparo Martínez, responsable de Deportes y Fiestas del PP de Vinaròs:  
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www.blocvinaros.net

vota en contra 
de l'aprovació 
del PAI SUR 01 

(barranc 
d'Aiguadoliva)

En el passat ple extraordinari del dia 22 de juliol 
en un dels punts de l'ordre del dia es va aprovar 
amb els vots favorables del PVI i PSOE, l'abstenció 
del PP i el vot en contra del BLOC l'adjudicació 
com a urbanitzador a LIS PLAYA (Montero) el PAI 
de la zona del barranc d'Aiguadoliva. La zona 
edificable és de 20.000 metres, això significa la 
construcció de més de 280 xalets adossats al llit 
del barranc d'Aiguadoliva. El fet que l'equip de 
govern del PVI i PSOE vulga fer aquest atemptat 
al medi natural és cosa d'ells, des del BLOC estem 
totalment en contra de construir la totalitat dels 
terrenys. Crec que hi han suficients raons per 
a no construir aquesta quantitat de xalets en 
aquest entorn natural. 
La responsabilitat i el seny per no acceptar 
l'aprovació del PAI SUR 01 anomenat PAI del 
barranc d'Aiguadoliva i que es retire aquest punt 
de l'ordre del dia per a un estudi millor, per la 

gran quantitat de xalets adossats, més de 280 
que s'ha proposat per part de l'urbanitzador no 
ha fet efecte ni al PVI ni al PSOE ni al PP, ja que 
ells han volgut apostar per urbanitzar i omplir de 
formigó el llit del barranc.
És una barbaritat deixar construir més de 280 
xalets al llit del barranc d'Aiguadoliva, encara 
que el PGOU diga que és zona urbanitzable. Hi 
han fórmules dins de la llei, com sempre hem 
dit des del BLOC, que deixa la porta oberta a 
transferir edificabilitat (llevar-les de la zona 
del barranc i ficar-les als dos PAI que hi han al 
costat) amb Unitats d'Execució Discontínues 
perfectament legislat i previst.
S'ha d'aplicar el mateix concepte que hem dit 
i hem repetit moltes vegades en els PAI de la 
Costa Nord per poder salvaguardar els terrenys 
dels Cossis i el paratge de Sòl de Riu, agafar 
els metres de terrenys que es pot edificar i 

transferir-los a un altre lloc i així preservar 
aquell terreny de construccions. La prioritat per 
al BLOC és preservar els pocs paratges naturals 
que ens queden al costat de la zona urbana, com 
són els Cossis, Sòl de Riu, Aiguadoliva i l'entorn 
de l'ermita, aquest és el meu compromís amb 
Vinaròs.
Hem perdut l'oportunitat de mirar de fer un nou 
plantejament, estudiant en conjunt tota la zona 
de les Salines i el barranc d'Aiguadoliva, com en 
la Costa Nord, condicionat per la desaparició de 
la carretera N-340 que passa a ser una carretera 
municipal, per la modificació del pas a la zona 
del Centre Comercial Portal del Mediterrani 
per una rotonda i la forta crisi immobiliària, és 
moment de planificar i ordenar millor, sense 
perjudicar l'urbanitzador, però donant-li al poble 
de Vinaròs un espai protegit de la construcció de 
xalets i un espai públic per a tots. 

“Demano disculpes per dos raons. La primera, per haver donat 
el meu vot perquè siga alcalde Jordi Romeu Llorach, ja que si 
hagués sabut que hauria votat a favor d'aprovar els 21 PAI de 
la Costa Nord, sense tindre en compte les aportacions fetes de 
transferir l'edificabilitat i fer un nou estudi en conjunt de tota la 
zona per salvaguardar els Cossis i Sòl de Riu, i ara votar a favor 
de la construcció de 280 xalets en el PAI SUR 01 anomenat 
Aiguadoliva, jo m'hagués votat a mi mateix i ell no seria 
l'alcalde. La segona, per adormir-me i no presentar una moció 

com vaig presentar en la Costa Nord per fer un nou estudi, una 
nova planificació i transferir l'edificabilitat als PAI del costat, i 
així poder aturar la mala ordenació d'aquesta zona. Demano 
disculpes a tot el poble. Però, vull deixar ben clar que el que 
queda de legislatura fins al maig del 2011 i els quatre pròxims 
anys, els meus esforços aniran encaminats a treballar i lluitar 
per salvaguardar aquesta zona i mirar de rebaixar l'edificabilitat 
ampliant aquesta zona en més espais de zona verda i pública. 
Aquest és el compromís que faig davant els vinarossencs”. 

El BLOC de Vinaròs 
és l’únic partit que 

Domènec Fontanet: 
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La tercera edición de…

…la Nit de la Cultura, gracias al trabajo de 
particulares, comercios, entidades, asociaciones, 
del área de Cultura, de Turismo, de la Brigada 
Municipal, gracias a todos decimos, ha sido un 
éxito rotundo. Los actos programados, muy 
variados, casi se han duplicado respecto a los 
de la edición anterior y, pese a la simultaneidad 
de muchos de ellos, todos se han visto más 
concurridos por ciudadanos y por visitantes que 
en las dos ediciones anteriores. Estamos muy 
contentos de la consolidación de esta iniciativa 
nuestra en Vinaròs, pese a que la idea no sea 
originariamente nuestra ya que nos inspiramos 
en aquella iniciativa de la Nuit Blanche de París 
en la que todos los museos y centros culturales 
permanecen abiertos durante toda la noche con 
acceso gratuito; idea que luego también fue 
adoptada por numerosas ciudades en el top de la 
cultura como Roma, Florencia o Madrid. Vinaròs 
nunca podrá emular a estos grandes focos 
culturales porque, de carecer, carecemos hasta 
de museo, pero poniendo todo nuestro empeño 
y buscando actividades complementarias resulta 
que, hasta copiando ideas, lo hacemos muy 
bien. Hablando de museos, tras la aprobación del 
presupuesto tenemos dotada una partida para 
las obras del campanario que permitirán ubicar 
allí el futuro museo de la Arciprestal.

En su reciente rueda de…

…prensa, respecto de las obras de la variante de la 
N-340, Javier Balada simplemente anunció que se 
había puesto en contacto con los responsables 
de la empresa adjudicataria que las está llevando a 
cabo y que estos le dijeron que, de momento, no 
tenían ninguna noticia del Ministerio ordenando 
ninguna paralización ni tan siquiera ninguna ralen-
tización de las obras. Es eso lo que dijo exactamente 
y no lo que ha dicho el señor Juan Juan que dijo. En 
su comparecencia ante el Congreso, respecto de las 
obras en Castelló, el ministro Blanco sólo anunció la 
paralización de un tramo del AVE València-Castelló 
que a nosotros no nos afectará mucho más por-
que, teniendo que coger igualmente el coche, casi 
nos da lo mismo ir a coger el AVE a Castelló que a 
València. En la pincelada de hace dos semanas que 
el señor Juan se habrá leído de cabo a rabo, indicá-
bamos nuestra postura en el caso de que se pro-
dujera la paralización o ralentización de la variante o 
de otras obras actualmente en marcha que también 
citábamos. Ojalá que no, pero si tenemos que inter-
venir, lo que no haremos por respeto a los fallecidos 
en los accidentes es sacar el asunto de las cruces 
como ha hecho el señor Juan. Seriedad y decencia 
señor Juan, aunque solamente sea porque alguno 
de estos fallecidos les votaba a ustedes.

La “magnífica” gestión…

…de Consellería y Diputación en el Consorcio 
de basuras que controlan mayoritariamente no 
deja de provocar incidentes como los aireados 

en la prensa de la semana pasada sobre la triful-
ca al impedirse el paso de los camiones que tra-
bajan en la construcción de la planta de Cervera. 
Mientras tanto el teniente de alcalde de Castelló 
y presidente del Consorcio de Basuras de la Pla-
na Javier Moliner, se acaba de sumar a nuestra 
propuesta que difundimos en una de las pince-
ladas de la semana pasada para que sus basuras 
se lleven a vertederos de Tarragona en vez de a 
los de Alacant. Pero mientras tanto, el responsa-
ble de Medio Ambiente de nuestra Diputación, 
Vicente Aparici, continúa echándose flores y pe-
lotas fuera. Sería vergonzoso que Castelló capi-
tal lograse llevar provisionalmente sus basuras 
a Tarragona mientras que las nuestras tuviesen 
que ir a Alacant.

Los del PP de aquí…

…no han contribuido para nada a las exitosas 
cifras de asistencias, préstamos, etc., por la 
sencilla razón que no utilizan sus servicios 
porque la biblioteca no tiene licencia de 
actividad. Probablemente tampoco utilizarán los 
servicios del ambulatorio ni del hospital ni de los 
juzgados que tampoco la tienen. Pero eso no es 
inconveniente para que muchos de sus concejales 
o sus parientes estén actualmente dignamente 
trabajando en estos centros. Ante las constantes 
críticas del PP en lo único en que puede criticarla, 
esta última semana de julio la biblioteca habrá 
estado cerrada para adecuarla a la normativa 
que le permita colgar en su pared el diploma de 
la licencia municipal que la autorizará a llevar a 
cabo su actividad. Fíjense ustedes lo poco que 
le falta a la Biblioteca para cumplir la normativa 
que con una única semana de trabajo se dejará 
completamente adecuada para su finalidad. 
Confiamos que a partir de agosto los del PP se 
dejen caer por sus magníficas instalaciones con 
más asiduidad y puedan disfrutar de ellas como 
el resto de los vinarocenses. ¡Ah!, la Biblioplatja 
que, junto con nosotros, inauguró la consellera 
de Turismo tampoco tiene licencia de actividad. 
¿También hay que cerrarla?

La proliferación de…

…jornadas de puertas abiertas y presenta-
ciones de actuaciones terminadas no acaba 

de sentarles demasiado bien al PP que no 
ha tardado en criticarlas. A la del mercado de 
hace tres semanas, el sábado pasado siguió 
la del nuevo campo de fútbol y los accesos 
desde el Camí de Sant Gregori, o también la 
inauguración del nuevo Parc Jove de Fora 
del Forat. Ante la cruel campaña de despres-
tigio del PP con falsas acusaciones de des-
pilfarro es necesario que justifiquemos con 
hechos concluyentes a dónde va a parar el 
dinero de los contribuyentes. Faltan muchos 
meses para la campaña electoral y tenemos 
perfecto derecho a cortar las cintas de todas 
las actuaciones prometidas y cumplidas, por 
muy mal que les sepa a los de la oposición, 
máxime cuando todo lo que enseñamos está 
gustando… y mucho.

DEL CAJÓN DEL OLVIDO…

…ahora que ya tenemos terminado el mag-
nífico campo de fútbol en el que nos hemos 
gastado cerca de 3M€, tendremos que poner-
nos pesados reclamando los 700.000 € que 
les corresponde pagar a la Diputación y a la 
Generalitat y que, como en tantas otras cosas, 
ha tenido que pagar –en este caso anticipar– 
la mini Generalitat que es nuestro Ayunta-
miento. Aunque el crédito del Estado del que 
hemos echado mano para financiar el nuevo 
campo de fútbol sea a interés cero y por tan-
to el que les hayamos anticipado el dinero 
que tienen que aportar ellos no nos costará 
un solo euro en intereses, no debemos dor-
mirnos, no vaya a ser cosa que, con las ardi-
des dilatorias que se gastan para todo aque-
llo que les supone soltar la pasta, tengamos 
que empezar a pagar nosotros las cuotas del 
crédito con cargo a nuestros recursos por no 
haber cobrado lo que nos adeudan. Para ter-
minar la ciudad deportiva, con el acceso des-
de Sant Gregori terminado, ahora sólo queda 
que la Generalitat nos construya la piscina 
cubierta aprobada dentro de las obras del 
tan ansiado y esperado Plan Camps del que, 
de momento, seguimos sin saber nada de 
nada, ni de la piscina citada, ni del techo del 
Molí de Noguera, ni de la red de pluviales, ni 
del plan de accesibilidad. 
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Jordi Romeu Llorach

Associació Veïns Migjorn de Vinaròs
CONFEDERACIÓ ESTATAL D’ASSOCIACIONS VEÏNALS (CEAV)

OPINIÓ 

Sobre los badenes y otras 
preocupaciones de la Raimundo d’Alós

Preocupació pel pacte energèticLes obres del port

Joan Francesc Sanç

Les associacions de veïns, les federacions locals 
i regionals i les confederacions que conformen 
la Confederació Estatal d’Associacions Veïnals 
(CEAV) mostren la seua profunda preocupació pel 
pacte energètic que pretenen assolir el Ministeri 
d’Indústria i el responsable del Partit Popular
La primera de les nostres preocupacions té el seu 
origen en la decisió de retardar la pujada de les 
tarifes elèctriques prevista per al dia 1 de juliol. 
Sobre això, convé recordar que una decisió pareguda 
adoptada pel govern del Partit Popular, de la qual 
fou responsable el senyor Cristóbal Montoro, ens 
ha portat a tindre un deute amb les companyies 
elèctriques de més de 15.000 milions d’euros. 
Aquesta preocupació es veu incrementada per les 
declaracions del president de UNESA (Associació 
de les Productores Elèctriques) en què afirma que 
“els 20.000 milions d’euros es veuran incrementats 
després de l’endarreriment de la pujada”.
El deute a què fem referència mai no ha estat explicat 
ni justificat en el seu total de manera clara, ni en la 
seua gènesi ni en la seua forma de distribució entre els 
consumidors; l’única cosa que sabem és que haurem 
de pagar-la d’aquí a 2013 i per això la constant pujada 
trimestral, que cada any puja un 18%.
La nostra segona preocupació rau en el fet que els 
ciutadans consumim el 48% del total de l’electricitat 
generada i, en canvi, paguem el 75% del total de la 
facturació. És a dir, consumim 2 KW/H i en paguem 
3. O dit d’una altra forma, consumim 2 euros i ens 
en cobren 3.
És una situació molt injusta, perquè el total 
d’aquest enorme deute (ja siga 13.000, 15.000 o 
20.000 milions d’euros), decidida pel govern del 
Partit Popular d’esquenes als ciutadans, pagarem 
3 euros per cada 2 euros de consum; és a dir, 
consumim 10.000 milions d’euros però en pagarem 
15.000 milions.
D’altra banda, encara no se’ns ha reemborsat 
de cap manera els més de 4.500 milions d’euros 
que se’ns cobraren indegudament amb càrrec al 
compte de transició a la competència, que se’ns 
va carregar en les factures per ajudar les empreses 
elèctriques espanyoles a preparar-se per a resistir la 
competència de les europees.
Ningú no ha explicat degudament com tornaran 
les companyies elèctriques aquest deute mil 
milionari (empreses que anualment reparteixen 
entre els seus accionistes obscens dividends que 
no tenen cap vergonya a passar-los per davant 
dels nassos a qui no tenen amb què mantenir els 
seus fills), com tampoc ningú no ens ha explicat 
quins objectius es pretenen assolir amb aquest 
pacte, per a què ens servirà als consumidors i 
quines millores es pretenen aconseguir.

Fe d’errates
L’escrit d’opinió publicat la setmana passada en 
aquest setmanari titulat “Necessitats i prioritats” 
va ser signat per error per Jordi Sanç, el qual no és 
el responsable de l’escrit sinó l’Associació de Veïns 
Migjorn de Vinaròs. 
Disculpeu l’error i perdoneu les molèsties.

Com déiem la setmana passada, el port, que en un 
principi anava totalment dirigit al desenvolupa-
ment de la pesquera al nostre poble, i també que 
pogués gaudir d'unes infraestructures comercials 
i de viatgers que haurien de convertir el port de 
Vinaròs en un dels més importants de la Mediter-
rània. Pensem que el nostre port no era només el 
primer en captures de pesca, sinó que les seues ex-
portacions anaven a tot el món.
Cal dir que si va ser un dels més importants en 
captures de peix de la Mediterrània es deu en gran 
part per l'esforç dels nostres pescadors, els passats i 
els presents, que emularen les gestes d'altres llocs i 
van saber aprofitar uns recursos que la naturalesa els 
dóna i sobretot pel fet d'estar al costat del riu Ebre, 
que facilita la captura del peix per ser un paratge de 
gran biodiversitat pel fet sobretot de ser una gran 
zona de cria. En l'aspecte comercial era també un 
port molt important per ser un punt de recepció 
de mercaderies i d'exportació dels productes de 
camp i/o productes elaborats en el municipi o en la 
comarca. Cal recordar que el nostre port mantenia 
consolats i relacions estables amb Suècia, Noruega, 
els Països Baixos, Itàlia i França, només a Europa, i 
tenia relacions comercials amb tots els països. A 
Amèrica mantenia els consolats de l'Uruguai, el 
Paraguai, l’Argentina, Veneçuela, Xile, la República 
Dominicana. Cal recordar que el nostre port 
mantenia relacions estables i de passatgers amb 
una periodicitat que a vegades era setmanal, amb 
la majoria de ports americans i de què encara avui 
es conserven molts objectes i moltes dites que ens 
duien els nostres mariners en els seus viatges.
Avui molts d'aquells vaixells ja no podrien 
entrar al nostre port per endur-se productes 
manufacturats. I també cal dir que si els vaixells de 
pesca haguessen vingut com ho van fer fa només 
2 anys, ja no cabrien al port. Port que ara només 
serveix per a emmagatzemar els tubs i la ferralla 
que el projecte Castor ens porta a canvi, diu, d’uns 
suposats beneficis que deixarà al nostre poble. 
Beneficis que amb tota seguretat portaran la mort 
del nostre port i deixaran seqüeles irreversibles a la 
nostra població, temps al temps.
Heu vist l'esplanada que hi ha al contramoll? 
Nosaltres sempre déiem i afirmàvem que l'ampliació 
s'hauria de fer a costelles d'una platja d'arena que es 
desplaçaria al port en construcció.
Qui té la culpa del fet que el nostre port siga com és? 
Potser nosaltres només vam ser uns peons del que 
ha sortit el màxim beneficiat. El projecte Castor. Les 
coses com són.

En aquests dies alguns dels nostres 
representants municipals ha fet 
manifestacions a la ciutadania que 
des d’Esquerra Unida entenem 
que seria bo que la ciutadania les 

tingués en compte. 
El dia 22-7-2010, durant el ple de l’Ajuntament, el Sr. 
Fontanet va manifestar que demanava disculpes a 
la ciutadania per haver-li donat l’alcaldia al Sr. Jordi 
Romeu Llorach, ja que ell mai no s’hauria pensat que 
el Sr. Romeu actuaria de la forma en què ho està fent.
Esquerra Unida entén que eixa va ser una decisió i 
responsabilitat del BLOC i que ells sabran el que diuen 
i el que fan. El que també entén Esquerra Unida és que 
el Sr. Fontanet també hauria de demanar disculpes a 
les 819 persones que el van votar per actuar com ha 
estat actuant durant tota la legislatura. Perquè quan 

unes persones el voten i li donen la seua confiança 
és perquè siga mereixedora d’ella. Que quan el voten 
perquè tinga una responsabilitat que complisca amb 
ella, i no per a tindre la clau de l’Ajuntament i estar a 
l’oposició sense cap competència i reponsabilitat. 
El Sr. Fontanet també ha dit la frase següent, encara 
que aquesta ja l’ha manifestat més vegades: “Ni 
dretes ni esquerres, Vinaròs”. Li recordarem al Sr. 
Fontanet que Esquerra Unida és un partit d’esquerres 
i que tenim ben clar que es pot ser d’esquerres i 
defensar els interessos de Vinaròs. Que no cal perdre 
la ideologia i estar avui amb uns i demà amb uns 
altres, ni votar una cosa i després el contrari del 
que s’ha votat. Que es pot ser responsable coherent 
defensant els interessos de Vinaròs i ser d’esquerres.
El Sr. Juan, portaveu del Partit Popular a l’Ajuntament, 
també va manifestar el mateix dia i en el mateix lloc la 

frase: “Eixe tipus de gent”, referint-se als de la pancarta. 
Doncs eixe tipus de gent, Sr. Juan, és un tipus de gent 
que es preocupa dels temes d’interés de Vinaròs i, 
damunt, no cobra ni un euro. Eixe tipus de gent que 
possiblement no ens entendríem amb el Sr. Alcalde 
per modificar el Pla General d’Ordenació Urbana. 
Com segurament tampoc no l’haguéssem tingut 
per executar algunes de les coses reclamades que va 
aprovar el Partit Popular en solitari i executades per 
l’Equip de Govern.
Eixe tipus de gent que per a ella sí que és el poble 
abans que el partit. Governant haguessen tingut 
algun tipus d’entensa. 
Creu el Sr. Juan que si estigués governant el Partit 
Popular a l’Ajuntament i sabent eixe tipus de gent 
com actuen haguessen tingut algun tipus d’entesa 
amb eixe tipus de gent?

La movilidad de la circulación en nuestra ciudad, 
como Ud. y su “asociación” parece desconocer, ha 
sido una de las acciones del Equipo de Gobierno en 
los últimos años con una implicación de diversas 
concejalías: Servicios, Gobernación y Urbanismo.
Todas estas acciones están a la vista de la ciudadanía: 
•	 Creación de aparcamientos subterráneos 
en el casco urbano: Río Cuarto, plaza Sant Antoni y 
paseo marítimo. 
•	 Habilitación de zonas de aparcamiento 
provisional: Pío XII, Fora del Forat, Mercadona, av. 
Barcelona, c. Yecla, c. Columbretes, etc. 
•	 Ampliación de la zona azul. 
•	 Construcción de aceras en la zona turística 
norte desde el río Cervol hasta Saldonar y en la zona 
turística sur construcción de un carril peatonal hasta 
barranco de Les Salines. Esta asociación debería 
conocer las dificultades que todo ello supone, 
puesto que requiere de expropiación y retranqueo 
del vallado, en este caso estaría “su calle” Ameradors. 
•	 Construcción de un elevado número de 
rotondas en varios puntos de la ciudad para regular 
del tráfico, aumentar la seguridad y fluidez del 
mismo. 
•	 Nueva señalización. 
•	 Y como no, ampliación en el número de 
bandas reductoras de velocidad en calles de nuestra 
ciudad, muchas de ellas a petición de ciudadanos 
y ciudadanas de Vinaròs (Ruiz Picasso y avenida 
Llibertat, entre otras). 
•	 Y finalmente incremento de la presencia 
policial con controles de diversa índole. 
  
Somos conscientes de que aunque se ha trabajado 
mucho, se debe continuar en esta línea, pero 
también somos conscientes de que si no existieran 
las bandas reductoras “su asociación” sería la primera 
en reclamarlas, por ello no se retirarán, no sea cosa 
que lo hagamos e inicie una campaña ultramontana 
en este sentido. ¡Hasta la próxima!
P.D. Por cierto, Sr. Presidente, en su querida Peníscola 
existen unos pequeños badenes. Y ya sabe, 
“busque, compare y...”

Manifestacions a la ciutadania Esquerra Unida
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

El ple extraordinari de l'Ajuntament de Vinaròs va 
aprovar el dijous 22 de juliol amb els vots a favor 
del PSPV-PSOE i el PVI, l'abstenció del PP i el vot en 
contra del BLOC, el Programa d'Actuació Integrada 
en el sòl urbà residencial del SUR01, més conegut 
com el PAI d’Aiguadoliva, i l'adjudicació de la 
condició d’urbanitzador a LIS PLAYA S.A.
Després de la lectura del punt per part del secretari, les 
associacions veïnals Migjorn i Avenord van desplegar 
una pancarta que deia “No a la destrossa d’Aiguadoliva” 
per considerar que l'aprovació d'aquest PAI és l'inici de 
la destrucció d'un paratge natural. 
El regidor del BLOC, Domènec Fontanet, va obrir el 
torn d'intervencions considerant que la construcció 
de 280 xalets adossats que s’hi projecten “és una 
aberració urbanística”, i va demanar “disculpes a 
tota la ciutadania per no haver pogut evitar que 
aquest punt es presente al plenari” i també “per 
haver donat el meu vot com a alcalde a Jordi 
Romeu”. El regidor nacionalista va considerar que, 
igual que la zona nord, la part d’Aiguadoliva –a la 
costa sud– ha de ser objecte d'un altre estudi de 
planificació. 
Per Fontanet, la zona d’Aiguadoliva “pot salvar-se 
legalment de la construcció transferint part de 
l'edificabilitat al PAI de Les Salines”, situat també 
a la costa sud, i es va comprometre a treballar en 
aquest sentit. 
Fontanet va demanar el vot nominal i que constés 
en acta les intervencions “perquè les futures 
generacions sàpiguen qui hi ha votat a favor i qui 
en contra”. 
Per la seua banda, el portaveu del PP, Juan Bautista 
Juan, va recordar que la zona ja estava prevista com 
a urbanitzable en el PGOU de 2001, i que només 
s’hi va presentar aquesta empresa urbanitzadora. 
“Hem revisat la documentació i considerem que 
és correcta, tot i que creiem que hi ha coses 
millorables en qüestions d'edificabilitat i encara 
han de complir-se algunes autoritzacions de les 
diferents administracions”, va indicar. Els populars 
s’hi van abstenir “a l'espera de la presentació del 
Pla Parcial”. 
Juan també va recordar a les associacions de veïns 
que es van manifestar en contra d'aquest PAI 
durant el ple que “ha estat aquest Equip de Govern 
el que ha decidit dur endavant aquest programa 
urbanístic que ja estava reflectit en el PGOU”. 

Juan també va dir que socialistes i independents 
s'havien queixat molt del PGOU durant 7 anys 
“però mai no l’han modificat”. 
Per part de l'Equip de Govern, el regidor del PVI, 
Javier Balada, va recordar que l’urbanitzador ara 
ha de complir tots els tràmits preceptius i que 
seran les diferents administracions les que han 
d'aprovar-los o no. Respecte a la transferència 
urbanística proposada pel BLOC, va considerar que 
fer-ho “significaria que altres zones ja urbanitzades 
quedaran molt carregades d'edificacions”.

Migjorn i Avenord, en contra 
Les associacions de veïns Migjorn i Avenord, 
contraris al desenvolupament d'aquest PAI a 
Aiguadoliva, van manifestar que s'havia iniciat “un 
procés sense retorn cap a la destrucció d'un dels 
últims paisatges verds del terme municipal de 
Vinaròs”. 
Els veïns van lamentar que “ara que la construcció 
està parada i potser siga el moment de refer no 
solament aquest PAI, sinó tot el PGOU vigent, es 
donen pressa per aprovar aquesta urbanització”, i 
van demanar que “s'explique quins interessos hi ha 
en el fet de posar en marxa d'aquest programa”.

Factures
Finalment, el ple també va aprovar amb els vots a 
favor del PSOE i PVI, l'abstenció del BLOC i el vot 
en contra del PP, la modificació pressupostària de 
547.000 euros destinada al pagament de factures 
als proveïdors de l'ajuntament. Cal recordar 
que aquest punt va tornar a ser presentat en ple 
després d'haver-hi votat en contra l'oposició en un 
ple anterior. Aquesta vegada el punt es va aprovar 
amb l'abstenció del BLOC, que va argumentar que 
ho feia “perquè els proveïdors poguessen cobrar”, 
encara que va acusar d'aquest retard l'Equip de 
Govern “que és el que gestiona el consistori”. 
Per part del PP, que no va variar la seua postura, 
Ernesto Molinos va argumentar el vot en contra 
recordant que “hi havia objeccions d'intervenció 
en algunes factures” i acusant l'Equip de Govern 
de no dotar convenientment les partides 
pressupostàries. 
Finalment, es va aprovar incloure el projecte de re-
novació de les dotacions urbanístiques del carrer del 
Doctor Fleming dintre dels Plans Provincials del 2011.

El ple de l'Ajuntament de Vinaròs va aprovar 
el dijous passat 22 de juliol el pressupost del 
2010, que ascendeix a 23.349.016,28 euros, 
gairebé un milió d'euros menys que en 2009. 
El pressupost va ser aprovat amb l'abstenció 
dels dos partits de l'oposició, el PP i el BLOC, i 
el vot favorable del PSOE i el PVI. El portaveu 
en temes econòmics del PP, Ernesto Molinos, 
va repetir la postura dels populars quant a 
l'exigència en el control de la despesa i la 
fiscalització dels comptes, a més d'arrancar el 
compromís de l'Equip de Govern de reduir el 
deute municipal. 
Per la seua banda, el regidor del BLOC, 
Domènec Fontanet, va apuntar que l'abstenció 
del BLOC és per motius de responsabilitat, 
però va reconéixer la seua insatisfacció per 
com s'havien negociat aquests pressupostos. 
Cal recordar que l'Equip de Govern ha 
inclòs 9 de les 14 propostes d'inversió dels 
nacionalistes en aquest pressupost. 
Des del govern, el regidor d'Hisenda, el 
socialista Juan Antonio Beltrán, va considerar 
que els comptes són ajustats i realistes. 
Beltrán va destacar que no hi ha un augment 
d'impostos, però sí retallades en diverses 
partides. Respecte al deute del consistori, 
Beltrán va considerar que és “perfectament 
assumible” i que no posa en risc Vinaròs, 
recordant que el termini d'amortització és de 
15 anys amb 5 anys de carència i a interés zero. 
Beltrán també va apuntar que la rebaixa del 
salari dels funcionaris, que ascendeix a un total 
de 221.000 euros, s'utilitzaria per amortitzar 
en part aquest deute. Un pressupost que 
aquest any s'ha aprovat amb un considerable 
retard respecte als anys anteriors, quan els 
comptes municipals sempre s'aprovaven uns 
dies abans de començar l'any. 
La situació econòmica juntament amb els 3 
milions d'euros que l'Ajuntament ha d’afrontar 
per al pagament d'expropiacions, han estat 
els motius del retard.

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L'AJUNTAMENT PLE 
22 DE JULIOL DE 2010
O R D R E  D E L  D I A

Primer. Modificació pressupostària per import total 
d’1.498.000,00 €. S’aprova per majoria amb els vots a 
favor del PSOE i el PVI, i l’abstenció del PP i el BLOC.
Segon. Aprovació Pressupost ordinari, Plantilla i 
Relació de Llocs de Treball 2010. S’aprova per majoria 
amb els vots a favor de PSOE i el PVI, i l’abstenció del 
PP i el BLOC.
Tercer. Modificació pressupostària, en la modalitat 
de suplement de crèdit, per import de 547.087,00 €. 
S’aprova per majoria amb els vots a favor del PSOE i el 
PVI, l’abstenció del BLOC i el vot en contra del PP.
Quart. Reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 1. 
S’aprova per majoria amb els vots a favor del PSOE i el 
PVI, l’abstenció del BLOC i el vot en contra del PP.
Cinqué. Aprovació del Programa d’Actuació Integrada 
al sòl urbà residencial SUR 01 i adjudicació de la 
condició d’urbanitzador a LIS PLAYA, SA. S’aprova 
per majoria amb els vots a favor del PSOE i el PVI, 
l’abstenció del PP i el vot en contra del BLOC.
Sisé. Proposta relativa a la inclusió del Projecte de 
renovació de dotacions urbanístiques en el carrer 
Doctor Fleming dins del Pla Provincial d’Obres i Serveis 
per a l’any 2011. Unanimitat

Surt endavant amb l'abstenció dels partits 
de l'oposició 

Llum verda al PAI d’Aiguadoliva 
El ple aprova el pressupost per 
al 2010, que puja a 23,3 M€ 
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Els vinarossencs van poder veure el dissabte 
passat les instal·lacions del nou estadi de 
futbol –construït en la ciutat esportiva– que ha 
necessitat una inversió pròxima als tres milions 
d'euros. A les 11 del matí el camp va obrir les 
portes als ciutadans. 
Entre els que hi van assistir no hi van faltar 
directius i jugadors del Vinaròs C.F., que van lloar 
la nova infraestructura esportiva que estrenaran 
aquesta pròxima temporada. L'alcalde de 
Vinaròs, Jordi Romeu, va indicar que era un 
moment per agrair a tots els que han fet realitat 
aquest projecte, citant especialment el regidor 
d'Urbanisme, Javier Balada, “per la seua gran 
dedicació”, l'empresa constructora “a qui se li ha 
exigit molt des dels serveis tècnics” i el Consell 
Municipal d’Esports “pel seu assessorament”. “Hi 
ha hagut dificultats que s'han anat superant, de 
vegades sense cap ajuda, però al final el que 
compta és que podem accedir a un camp de 
futbol adaptat i de molta qualitat que és l'enveja 
de tota la Comunitat Valenciana”, va assegurar. 
El primer regidor també va recordar que Vinaròs 
“és l'única ciutat de la província que ha obert 
les portes a un camp de futbol d'aquestes 
característiques en aquest moment de crisi 
económica”.
L'alcalde, que també va apel·lar a la responsabilitat 
de la ciutadania per mantenir en perfecte estat 

aquestes noves instal·lacions, fent-ne un bon 
ús, va fer un repàs per les noves infraestructures 
esportives amb què compta la ciutat des de fa 
escassos mesos, com els nous parcs saludables, 
i les pistes de bàsquet, birles i petanca. “L'esport 
és una aposta molt positiva per a la societat. Ara 
és moment de gaudir d'aquestes instal·lacions”, 
va concloure. 
Per la seua banda, la regidora d'Esports, Maria 
José Ferrer, va agrair a l'Equip de Govern 
l'esforç realitzat per aconseguir instal·lacions 
esportives de qualitat. En aquest sentit, va 
recordar que “quan vam entrar a governar la 
falta d'instal·lacions en la nostra ciutat era molt 
important, i crec que l'hem pal·liat en gran part”.
Respecte al nou estadi, va destacar-ne que està 
realitzat “al gust de tothom”, i pot ser utilitzat 
per tots els equips. “Oferir aquest estadi als 
ciutadans és obrir el món de l'esport a tots. 
Aquesta és una ciutat esportiva com poques”, 
va dir. Ferrer va criticar que en l'espai que ocupa 
la ciutat esportiva encara no s'hagen iniciat les 
obres de la piscina municipal incloses dintre 
del Pla Confiança de la Generalitat, i que està 
pendent de la solucionar algunes deficiències en 
el projecte. “És lamentable que hi haja inversions 
que no arriben per ideologia política”, va indicar. 
Finalment, va apuntar que en el seu recorregut 
com a regidora d'Esports, li hagués agradat 

“unificar la família del futbol de Vinaròs, cosa 
que no sé si podré aconseguir abans que acabe 
la legislatura”. 
En nom de l'empresa constructora, G&C, Miguel 
Ángel Bodí va mostrar la seua satisfacció per la 
finalització de l'obra qualificant les instal·lacions 
de “magnífiques” i va valorar el treball de 
les persones que fan que progresse l'esport, 
desitjant molta sort al Vinaròs C.F. “Estem molt 
orgullosos de la nostra feina i agraeixo el treball 
dels professionals que han intervingut en l'obra”, 
va dir.

Així és el nou estadi 
Finalment, el regidor d'Urbanisme, Javier Balada, 
va fer un recorregut per la història d'aquest 
projecte i va detallar les característiques de 
les noves instal·lacions. El nou estadi està 
completament adaptat a les persones amb 
mobilitat reduïda, amb un ascensor a la tribuna 
coberta, que té una capacitat per a unes 900 
persones assegudes. Les graderies tenen una 
capacitat total per a 2.002 persones assegudes. 
Hi ha quatre vestidors totalment equipats per 
als equips, així com tres per als col·legiats, un 
d’aquests per a dones. També hi ha una sala per a 
gimnàs, diversos magatzems, una cafeteria i una 
sala de premsa. A més, s'han habilitat diversos 
serveis, tant per a dones com per a homes, i 

El nou estadi de futbol obri les portes als vinarossencs 
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també per a gent amb la mobilitat reduïda. Per a l'accés del públic, hi ha 
dos entrades, amb taquilles en cadascuna.
Balada va destacar que la gespa del nou estadi és una de les modificacions 
més importants que s'han realitzat en el projecte inicial. “Des que es va 
aprovar el projecte ha sortit nova tecnologia en herba per a estadis, i 
hem triat la millor i la més còmoda per als esportistes”, va assegurar.
Balada també va reiterar que les dimensions del terreny de joc són 
totalment legals per acollir competicions esportives. Les mides del camp 
de joc són de 100x64, les mides reglamentàries que demana la RFEF i la 
FIFA per a partits internacionals i per a tot tipus de competicions fins a 
Segona Divisió A. 
El camp serà utilitzat tant pel primer equip del Vinaròs C.F. com per part 
dels veterans i el futbol base, que ja disposa de tres camps de futbol 
set juntament amb aquest estadi. La inauguració oficial del nou camp 
de futbol tindrà lloc a finals d'agost o la primera quinzena de setembre.

Ximo Geira Andrés Albiol Juan José Zapata Gaspar Redó Javier Navas
president del Vinaròs C.F. exjugador del Vinaròs C.F. exjugador del Vinaròs C.F. president de l'Agrupació de 

Veterans del Vinaròs C.F.
expresident del Vinaròs C.F. 

Tant de bo 
haguéssem 

tingut aquestes 
intal·lacions 

quan nosaltres 
començàvem a jugar 
en el camp de terra 

del Cervol, fa 50 
anys. Veure això és 
una meravella. Qui 
no jugue bé aquí 
és perquè no en 

sap. Els esportistes 
han d'aprofitar 

al màxim aquest 
impressionant nou 

camp.

L'estadi és una 
veritable meravella. 

És el millor camp 
que hi haurà en la 

categoria en tota la 
Comunitat Valenciana, 

fins i tot en 
categories superiors. 

És d'agrair tindre 
unes instal·lacions 

esportives com 
aquestes. Crec que 

els que han fet aquest 
camp s'han lluït. És 
magnífic i moltes 
ciutats voldrien 

tindre’l.

Són unes 
instal·lacions 
àmplies, amb 

vestidors còmodes 
i una herba 
formidable. 

L'amplària del 
terreny em sembla 
molt adequada. Les 

instal·lacions em 
semblen perfectes 
per a la pràctica del 
futbol, amb totes les 

comoditats. 
És un luxe.

És un camp 
excel·lent, un 

estadi magnífic 
que ha de durar 

molts anys perquè 
les instal·lacions 

són del millor que 
hi ha a Espanya. 

Espero que tota la 
família esportiva 
local en gaudisca 
i el valore. És per a 
estar orgullosos.

Avui és un dia 
important. Ho hem 
comentat amb els 
exjugadors de la 

vella guàrdia, quan 
el Vinaròs militava 
a 2a B. La veritat és 
que si haguéssem 

tingut aquestes 
instal·lacions, encara 

hauríem pogut 
aspirar a més. Cal 

felicitar les persones 
que han fet realitat 

aquest projecte. 
Les instal·lacions es 
mereixen un deu.
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ACTUALITAT

La biblioteca municipal de Vinaròs 
tancarà les portes aquesta última 
setmana de juliol amb la intenció que 
passe la inspecció tècnica necessària 
per obtenir la llicència d'activitat. 
Des que va obrir les portes, fa uns 
anys, des de les files del Partit Popular 
s'ha criticat de manera reiterada que 
la biblioteca no disposa d'aquesta 
llicència, apuntant que per les 
seues característiques seria difícil 
aconseguir-la. 
Sobre aquesta qüestió, el primer 
regidor vinarossenc, Jordi Romeu, ha 
recordat que hi ha edificis sanitaris 
o escolars que no tenen llicència 
d'activitat. “Com que es veu que les 
explicacions teòriques i pràctiques 

no convencen, obtindrem la llicència 
d'activitat, coste el que coste”, 
declarava l’alcalde, per tal de realitzar 
algunes petites adequacions. La 
revisió prèvia a l'obtenció de la 
llicència comportarà el tancament 
de les instal·lacions i “una certa 
despesa” tot i que des de l'Equip 
de Govern es traslladava que es 
disposarà d’“un titolet més”, i que, per 
tant, el PP local “podrà estar tranquil 
ja que la biblioteca tindrà totes les 
certificacions necessàries”. 
Romeu, a més, va destacar que 
aquest espai municipal ha tingut un 
èxit pel que fa tant a acceptació com 
a la quantitat d'usuaris que l’utilitzen 
diàriament.

El portaveu del BLOC de Vinaròs, Domènec Fonta-
net, va fer abans de la celebració del ple extraor-
dinari de pressupostos, en què també es debatia 

donar llum verda al PAI d’Aiguadoliva, una crida 
a la resta de grups polítics perquè impedissen la 
construcció de fins a 280 adossats a la zona d’Ai-
guadoliva, considerada de gran interés natural.  
En aquest sentit, va voler “fer un oferiment a la res-
ponsabilitat i al seny per no acceptar l'aprovació 
del PAI SUR 01 i que es retire aquest punt de l'ordre 
del dia per a un estudi millor”. A més, va denunciar 
que “ni el PSOE ni el PVI no han fet res per rebaixar 
la gran quantitat de metres quadrats edificables”. 
El BLOC va considerar “una barbaritat que el 
PGOU incloga aquesta possibilitat de construir 
en el llit d'un barranc” i va advocar de nou per 
transferir l'edificabilitat a altres unitats d'execu-
ció “cosa perfectament previst i legislat” i va de-
manar un estudi conjunt del desenvolupament 
de la costa sud. 

Respecte als pressupostos, el regidor nacionalista 
va dir que el BLOC s'abstindria “per responsabilitat”, 
encara que va assegurar que les negociacions 
amb el regidor d'Hisenda, Juan Antonio Beltrán, 
“no van ser satisfactòries”. 
Malgrat això, va apuntar que l'Equip de Govern 
va aprovar 9 de les seues 14 propostes: adequar 
i urbanitzar el carrer del Doctor Fleming, 
redactar un avantprojecte de local d'assajos per 
als músics i de local cívic, substituir o col·locar 
jocs infantils en la Colònia Europa, adequar i 
posar terra al pati i pintar les aules del col·legi 
Assumpció, adequar el camí rural Mas d'en Brau, 
promocionar activitats tradicionals i populars, 
ampliar a les zones turístiques nord i sud la 
connexió Wi-Fi i publicar les bases per concursar 
per obtenir una llicència de taxi adaptat.

El BLOC assegura que donar llum verda al PAI d’Aiguadoliva “és una barbaritat”

La biblioteca tanca les portes una setmana 
per aconseguir la llicència d'activitat 

Preu dels tiquets: 85€ 
El preu del tiquet està calculat a partir d’una 
consumició per a 6 persones. 
Inclou: safata de llagostins, botella de vi, safata de 
pastissos i botella de cava.

de llagostins i pastissos 
de Vinaròs

Degustació
12 d'agost

Organitza : 

A l'av. de l'Atlàntic a les 22 hores
Vetllada amenitzada per l'orquestra Carrusel
Tiquets a la venda a la Tourist Info Vinaròs 
(a partir del dia 2 d'agost)
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Vinaròs va inaugurar la setmana 
passada el primer parc júnior de 
la ciutat. Està situat a la zona d'oci 
de Fora del Forat, al costat del parc 
sènior, complementant un espai 
verd proper a la platja que convida 
a la pràctica de l'esport. El circuit 
consta de 10 aparells per exercitar 
diverses parts del cos i la inversió 
feta ha sigut de 12.000 euros. 
L'alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, 
i el regidor d’Urbanisme, Javier 
Balada, van presentar aquesta nova 
oferta esportiva i d'oci destinada 
principalment als joves, tot i que 
amb les precaucions adequades 
és un parc que pot ser utilitzat per 
persones d'edats compreses entre 
els 10 i els 70 anys. “Quan vam entrar 
en el govern aquest espai estava 

abandonat i l’hem anat millorant a 
poc a poc”, va destacar Balada, que 
va recordar que a la zona s'ha fet 
un parc júnior, una gran zona verda 
i d'oci, una pista multiusos coberta 
i un espai amb pistes de petanca 
i birles. “Crec que hem aconseguit 
que la zona siga espectacular per 
les seues possibilitats per fer esport 
o descansar i esperem que la gent 
l’aprofite”, va apuntar Balada. 
El consistori té previst fer un nou parc 
sènior a la plaça de les Camaraes per 
la gran acollida que han tingut aquest 
tipus de parcs a la ciutat, que ja en 
disposa de dos. També en aquesta 
zona està prevista la construcció d'un 
nou parc per a gossos, el tercer que 
disposarà la ciutat.

El nou parc júnior completa la zona d'oci de Fora del Forat 
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El regidor del PP de Vinaròs Luis Gandia va 
acusar dimecres l'Equip de Govern d'haver obert 
instal·lacions públiques sense haver obtingut la 
llicència d'activitat, recordant que és un requisit 
que el consistori demana com a preceptiu als 
ciutadans que volen obrir un negoci a la ciutat. 
Per Gandia, el consistori està donant “un mal 
exemple” a la ciutadania vinarossenca “en obrir 
la biblioteca municipal durant més de quatre 
anys sense la corresponent llicència, incomplint 
així una normativa que en canvi sí que exigeix a 
qualsevol ciutadà”. 
Cal recordar que aquesta setmana la biblioteca 
està tancada al públic amb la finalitat de ser 
adaptada per a obtenir aquesta llicència. En aquest 
sentit, Gandia va acusar l'Equip de Govern de falta 
de previsió, apuntant que “l’empresa constructora 

hauria d’haver fet aquestes obres al principi, i no 
ara, ja que costaran més diners als vinarossencs”. 
El mateix passa, segons Gandia, amb el pàrquing 
del passeig marítim, “que està obert sense disposar 
de la preceptiva llicència d'activitat” o amb la 
Ciutat Esportiva “que encara no té els accessos 
regularitzats i tampoc no disposa de llicència”.
Respecte als horaris d'estiu de la biblioteca 
municipal, va lamentar que fins al 15 d'agost 
tanque a les tardes “precisament en l'època en què 
més estudiants hi van”.

Ciutat Esportiva
Gandia també va criticar el discurs realitzat 
pels membres de l’Equip de Govern durant la 
jornada de portes obertes del nou camp de 
futbol de la Ciutat Esportiva. En aquest sentit, va 
defensar l'aportació econòmica realitzada per 
la Generalitat i la Diputació, recordant que van 
mantenir la inversió pactada inicialment. Així, va 
recordar que en 2001 es va acordar remodelar el 
camp del Cervol, un projecte que tenia un cost 
d'1,2M€, i que es va resoldre invertir a parts iguals 
entre les tres administracions. “Va ser després 
quan aquest Equip de Govern va iniciar una nova 
ciutat esportiva, amb un camp que requeria 
més inversió, però la Generalitat i la Diputació 
van mantenir l'aportació acordada”, va insistir. 
D'altra banda, va lamentar que durant la jornada 
de portes obertes no s'expliqués als ciutadans 
quan estarien disponibles els accessos.

ACTUALITAT

ES UN MENSAJE 
DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA
Dejo el coche bloqueando el paso 
de peatones para ir a comprar al 

supermercado, sólo tardo cinco minutos. 
Disculpen las molestias, señores 

peatones. 

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO FRUTOS 

SOLIDARIOS CONSEGUIDOS

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!
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AB )Jow0td METEOROLOGIA
Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 21/07 al 27/07 www.meteovinaros.com

TemperaturaÍndex UV

PlujaHumitat

A partir del 
divendres 23 i 
fins al dimarts 
27 es comença 
a recuperar la 
temperatura. En 
les hores amb més 
calor, la humitat 
s’ha situat en 
nivells molt baixos 
per a la zona, per 
això també s’ha 
notat la sensació de 
calor sufocant.

Fa 33 dies que 
no plou. Quan hi 
ha tempestes sol 
ocórrer que en 
poca distància 
de quilòmetres la 
quantitat d’aigua 
caiguda varia i amb 
diferència. Durant 
aquesta setmana hi 
ha hagut llocs on 
les variacions han 
sigut del 80%.

El PP acusa l'Ajuntament d'obrir instal·lacions 
públiques sense llicència
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Boda de Iñaki i Noèlia

Naiara

Enllaç de 
Víctor i 
Begoña

SOCIETAT

No te das cuenta de lo deprisa que pasa el tiempo... Hasta que ves 
como crecen tus hijos... Muchos besos a todos. 

El passat 17 de juliol Iñaki i Noèlia es van 
casar. Moltes felicitats de part de tots i que 
sigueu molt feliços.
La família Vizcarro Querol està molt agraïda 
per com de bé va sortir tot i el meravellós 
tracte que van rebre per part del senyor 
Felipe al restaurant on es va celebrar el 
convit nupcial d’Iñaki i Noelia.

Benvinguda Naiara Moliner 
Oliver! I moltes felicitats a 
Nico i a Fátima!

El passat 17 
de juliol es va 
celebrar l'enllaç de 
Víctor i Begoña. 
Moltes felicitats!
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Felicidades

Verano

De parte de tu familia que te quiere, 
muchísimas felicidades por tu 86º aniversario

A la terraza con el aire refrescante de la 
brisa del mar, Luis y Ula celebraron su 
cumpleaños junto a sus amigos

El dijous passat 22 de 
juliol la parròquia de 
Santa Magdalena va 
celebrar la festivitat 
de la seua patrona. 
Després de la celebració 
eucarística es van beneir 
perfums i tot seguit es 
va fer una processó pels 
carrers de la zona.

Un any més, el Grup folklòric Les 
Camaraes va participar en els actes 
que se celebren a la platja dels Cos-
sis (a la partida dels Boverals) amb 
motiu de la festivitat de Sant Jaume. 
Com ja és habitual, l'actuació de 

Les Camaraes va resultar magnífi-
ca, destacant les seues cançons i els 
seus balls de la nostra terra que van 
fer que el nombrós públic assistent 
aplaudís efusivamente tots els seus 
components.

La regidoria de Joventut de Castelló va 
convertir el Grau en una gran passarel·la de 
moda. Allí els vuit dissenyadors assistents van 
mostrar les seues col·leccions enfront del far 
de Port Azahar. Va completar la desfilada una 
exposició única i exclusiva dels dissenys de 
moda a l'interior del Gran Casino de Castelló. 
Matilda amb el seu nou equip de disseny, 
va presentar la col·lecció d'Estiu 2011, 
juntament amb complements bijou couture 
de la dissenyadora vinarossenca establerta 
a París Jenny Ricart, responsable de la marca 
Kokoro París i calçat dels Mis Pasos Benicarló. 
La desfilada de Matilda va ser una explosió de 
color i frescor que es va veure corresposta pels 
presents amb continus aplaudiments al pas de 
les models. Després de la desfilada la festa va 
continuar a l'interior del Casino on els assistents 
van ser obsequiats amb un còctel que va 
finalitzar a altes hores.
Cal remarcar l'organització de l'esdeveniment 
que va ser impecable. Destacar la cooperació 
entre dissenyadors i agrair aquesta espenta a la 
moda castellonenca que avança a grans passos 
en tot el territori nacional i internacional.

Matilda, present en la II Trobada de Dissenyadors de Moda de Castelló

Les Camaraes Gaspar Redó 

Festivitat 
Santa 
Magdalena 
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CULTURA

TELÉFONO DEL CENTRO DE SALUD DE VINARÒS

L’auditori municipal acull 
fins al 31 de juliol l’exposició 
“Vinaròs des de l’aire”, de 
Reportajes Aéreos Camps. Es 
tracta d’una mostra de més 
de 30 fotografies aèries del 
nostre terme municipal, que 
tracta de donar una visió 
diferent i des de diferents 
angles i altures de tot Vinaròs, 
des de les seues platges, 
places, carrers, així com des 
de l’ermita de la Misericòrdia 
abans i després de la seua 

restauració. També s’exposen 
fotos aèries dels anys 50 i 
60 cedides per Laboratoris 
Gama 5 de Vinaròs, gracies a 
les quals es poden observar 
els evidents canvis. 
A més, es poden contemplar 
imatges del passeig marítim i 
del IV Centenari de l’arribada 
de la relíquia.
La mostra va ser inaugurada 
el passat 22 de juliol per la 
regidora de Cultura, Maria 
Dolores Miralles.

Vinaròs des de l’aire

IV Jornadas de Cooperación Internacional de Fundación El Alto

X.Flores

El pasado día 20 de julio, en el marco de las IV 
Jornadas de Cooperación Internacional, que 
anualmente realiza en nuestra ciudad la Fundación 
El Alto, presidida por el vinarocense David Roca 
Biosca, tuvo lugar la conferencia de clausura de 
las mismas a cargo de monseñor Miquele Russo, 
obispo de la diócesis de Doba (República del Chad), 
bajo el título “Retos de África hoy” acompañado 
de sor Magdalena Ribas, directora del Hospital de 
Saint Joseph de Bebedjia en el Chad. 
Dado el papel tan decisivo que monseñor Russo 
desempeñó en la mediación del conflicto armado 
del Chad que duró 23 años y del conocimiento 
que, como párroco y obispo posee del continente 
africano, sus palabras fueron seguidas con gran 
interés y entusiasmo por los asistentes a la 
conferencia. Uno de los temas que monseñor 
Russo expuso durante la conferencia fue recalcar 
la riqueza en recursos naturales que posee el 
continente africano, y la explotación de los 
mismos por los países desarrollados, explotación 

muchas veces abusiva. Por ello, concluyó este 
tema haciendo un llamamiento a la Comunidad 
Internacional y al Sínodo de Obispos Africanos 
para conseguir el desarrollo de África.
En el transcurso del acto, se resaltó la labor que la 
Fundación El Alto lleva a cabo en Etiopía, donde su 
presencia es ininterrumpida desde hace 5 años y su 
trabajo ya ha dado sus frutos al haber implantado 
la primera farmacia informatizada del país. 
Destacar también la labor de los cooperantes que 
son los que desarrollan los proyectos trabajando 
con responsabilidad, ilusión y esfuerzo. 
Y por supuesto, el apoyo de los socios y entidades 
colaboradoras, que patrocinan un proyecto de 
interés sanitario global en distintas áreas de la 
salud como son la farmacia, la malnutrición, las 
plantas medicinales o la educación sanitaria. La 
Fundación El Alto ha recibido el apoyo de muchas 
entidades tanto públicas como privadas, entre las 
que se encuentran la Consellería de Solidaridad y 
Ciudadanía, la Dirección General de Cooperación 

al Desarrollo, de la Generalitat Valenciana y 
del Consejo General de Colegios Oficiales de 
Farmacéuticos de España. 
Este año 2010, se ha puesto en marcha un nuevo 
proyecto en el Chad para la remodelación 
y adecuación del servicio de farmacia del 
Hospital de Saint Joseph de Bebedjia, que da 
asistencia a 500.000 personas, con el mismo 
objetivo que en los anteriores proyectos: lograr 
la implicación del personal nativo de los países 
de intervención y facilitar la autogestión de 
todos los procesos de farmacia, sólo con una 
mínima supervisión de los facultativos de la 
fundación. En el marco de este proyecto, la 
Fundación acaba de realizar la construcción 
de un laboratorio de formulación magistral y 
preparación de medicamentos.
Por último, agradecemos al Ayuntamiento de 
Vinaròs y a la Concejalía de Cultura, su colaboración 
y las facilidades dadas para la realización de estas 
jornadas de cooperación internacional. 

964 477 500
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Vinaròs viu una intensa

“Nit de la Cultura” 

Una nit estiuenca ja imprescindible en la 
localitat, consolidada, que creix en cada edició 
en nombre i qualitat de propostes i amb una 
acollida entre el públic molt notable. La idea de 
la “Nit de la Cultura” vinarossenca està basada 
en la “Nuit Blanche” que tan d’èxit té a París i 
que també apliquen diferents ciutats europees. 
A partir del dimecres a la tarda, s'iniciava la 
marató de propostes amb una visita guiada al 
port i la llotja dirigida al públic infantil.
Posteriorment, es va continuar amb la inaugu-
ració d'una exposició de pintures, mentre al-
guns comerços del nucli urbà ja estaven vestits 
per a l'ocasió, lluint en els aparadors llenços de 
la col·lecció de l'Ajuntament de Vinaròs.
La biblioteca municipal també va obrir les 
portes per oferir un altre dels interessants ac-
tes proposats: la inauguració de l'exposició de 
pergamins organitzada per l’Arxiu Històric Mu-

nicipal, on va haver-hi l'oportunitat de veure 
tan sols per uns instants la Carta de Poblament 
original de la ciutat, un document que pràctica-
ment mai no veu la llum, ja que pel seu estat ha 
de conservar-se en un ambient adequat, prote-
git de la llum i els canvis climàtics.
En la plaça de Sant Antoni, totalment plena de 
gom a gom, va tindre lloc posteriorment l'esperat 
concert de la banda juvenil de la Societat 
Musical La Alianza, mentre els carrers de la ciutat 
s'impregnaven de la música tradicional de la 
Colla de Dolçaina i Tabal de la Colla de Nanos i 
Gegants de Vinaròs. La música va seguir sent una 
proposta que es va repetir en diferents ocasions 
fins a la matinada, amb diferents concerts, com 
un d'òrgan a l'església arxiprestal i un altre de 
l'orquestra de corda de la Societat Musical La 
Alianza en la capella de Santa Victòria. La part 
musical es va tancar a la plaça del santuari de la 

Mare de Déu de la Misericòrdia amb una sessió 
de chill out.
Menció a part mereix l'acte de cessió que va 
tindre lloc a l'església arxiprestal dels llenços de 
Sant Antoni de Pàdua i Santa Rosa, de l'advocat 
i pintor Hilario Claramunt. Aquests llenços 
ara formaran part del patrimoni de l'església 
arxiprestal, que està sent restaurada per la 
fundació integrada per l'Ajuntament, la mateixa 
Església i la Fundació Caixa Vinaròs.
El cine també va protagonitzar els actes 
d'aquesta nit cultural, amb la projecció de la 
segona jornada del Cicle de Curtmetratges 
Agustí Comes, que tan bona acollida està 
tenint entre els vinarocenses. La gastronomia 
també va ser-hi present aquesta nit. Així 
doncs, la música, la literatura, el teatre, el 
cinema, l’art i la gastronomia van ser els grans 
protagonistes de la nit.

X.Flores 

Una nit plena d'actes, amb la gran majoria dels 

espais i edificis culturals de la ciutat oberts i a la 

disposició dels ciutadans i visitants, amb activitats 

a l'aire lliure i amb moltes iniciatives privades. Era 

l'oferta que van presentar el dimecres les regidories 

de Cultura i Turisme de la ciutat de Vinaròs, en la 

denominada “Nit de la Cultura”. 
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X.Flores 

El canvi d’ubicació 
també ompli les 
sessions del Cicle 
de Curtmetratges 
Agustí Comes 

L’auditori Carles Santos de la Casa 
Membrillera, seu de la Fundació Caixa Vinaròs, 
es va omplir de gom a gom els dies 20, 21 i 22 
de juliol per veure les sis sessions en què es 
projectaven les 12 obres finalistes del IX Cicle 
de Curtmetratges Agustí Comes. 
L’organització del cicle complia en aquesta 
novena edició les expectatives que els curts 
siguen seguits per al voltant de 600 persones, 
més que en l’anterior ubicació, atés que s’han 
doblat les sessions. 
El dia 5 d’agost, a les 22 hores, també a 
l’auditori Carles Santos de la Casa Membrillera, 
es projectarà la Macedònia de Curts. L’entrega 
de premis tindrà lloc el proper 7 d’agost a les 
22 hores, també en aquesta sala.
Per recollir les invitacions es pot fer de 10 a 14 
hores i de 18 a 20 hores. 

El cicle es consolida com una oferta cultural 
de gran qualitat i de prestigi internacional per 
a la ciutat
Al voltant de 600 persones segueixen la pro-
jecció dels 12 curts finalistes
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I FESTIVAL DE BANDES LA ALIANZA VINARÒS
Dissabte 31 de juliol a les 21.00h a la Plaça de bous

AMB LA PARTICIPACIÓ DE: 
•	 UNIÓN MUSICAL Y CULTURAL DE ALTURA
•	 BANDA SINFÓNICA DE LA SOCIETAT MUSICAL DE SEGORBE
•	 SOCIETAT MUSICAL LA ALIANZA DE VINARÒS

PROGR AMA
UNIÓN MUSICAL DE ALTURA
AIRES LLEVANTINS (P.D. de desfile)  Bernabé Sanchís 
TORRE DEL ORO (P.D. de concert)  Ricardo Dorado
LA GRAN FANTASÍA ESPAÑOLA  Ricardo Villa
NIT DE BRUIXES (Tres esbossos simfònics) Hugo Chinesta
- I La Llegenda
- II L’encís
- III Aquelarre

MONT SERRAT (Fantasía española)  Ferrer Ferran
Dtor: Hugo Chinesta

BANDA SINFÓNICA DE LA SOCIEDAD 
MUSICAL DE SEGORBE
A MI MADRE (P.D. de desfile)   Roque Baños
DIAGRAM    A. Waignein
VASA     José Suñer Oriola
SAGA CÁNDIDA    Bert Appermont
CAVALL DE FOC    José Rafael Pascual Vilaplana
Dtor.: David Gómez Ramírez

SOCIETAT MUSICAL LA ALIANZA
SOCIETAT MUSICAL LA ALIANZA (P.D. de desfile) Tomàs Simón
ANA ROSA ESCUÍN (P.D. de concert)  Sergio Tortajada
SINFONIETTA Nº 3    Philip Spark
- Promenade
- Ballad
- Interlude
- Scherzo

THE LEGEND OF FLATHEAD LAKE  Carl Wittrock
Dtor.: José Ramón Renovell Renovell

Obrir horitzons, visitar noves terres, conéixer pobles i gent nova, és una 
llei tàcita, no escrita, que s’afegeix a l’essència de la festa gegantera. El 
nom de Vinaròs va ocupar un lloc d’honor el passat dissabte, 24 de juliol, 
quan va ser convidada la seua Colla de Nanos i Gegants per obrir les 
festes d’aquest bonic i acollidor poble del Baix Camp, dalt de Reus. Baix 
Camp i Baix Maestrat, està bé! A les festes majors es van apuntar també 
els Trabucaires de Reus, la Colla dels Xiquets de Reus, el Bou de Reus i els 
Diables i Gegants d’Almoster. Tota una tarda d’actes atapeïts que fins i tot 
ens va fer oblidar el sopar (quin sopar?) i el viatge de tornada, ja a la nit.
En dies de mercaderia política, por un quítame esas pajas, la Colla de Nanos 
i Gegants va per feina, i obri noves línies de rodalies amb pobles germans.

Nova línia festera de rodalies: Almoster-Vinaròs



22

31  juliol  2010

CULTURA

El passat dia 24 de juliol a la 19.30 h en 
la marinera església de Santa Maria 
Magdalena va tindre lloc una missa en 
honor dels pescadors i familiars morts. Va 
ser oficiada per mossén Cristòfol Zurita 
amb l’assistència de moltíssims fidels.
En finalitzar l’eucaristia, el patró major 
de la Confraria de Sant Pere de Vinaròs, 
Rafael Flores, i el vicepresident, José 
Pauner, van oferir a l’altar una corona de 
llorer pels difunts. Al mateix temps, es 
va beneir unes imatges de la Verge del 
Carme i sant Pere, que van ser pintades 
per R. Carmen Albiol Chaler, que va 
ser dama fa 25 anys de la Confraria de 
Pescadors, i les va regalar a l’entitat. 

Festes del Carme

La Coral Juvenil Sant Sebastià

La Coral Juvenil Sant Sebastià va actuar 
el cap de setmana passat a l'església de 
Santa Magdalena de la nostra localitat. 
Primer van cantar la missa de difunts que 
anualment es fa amb motiu de les festes 
del Carme. En finalitzar l'eucaristia, i en el 
presbiteri de l'església va tindre lloc un 
concert on es van interpretar 10 cançons 
de diferent estil musical. El concert 

l'iniciaven els cantaires més veterans 
de la coral amb la interpretació de April 
in my mistress face i Calme des nuits. Tot 
seguit, es van afegir la resta de cantaires i 
van interpretar magistralment la resta de 
cançons sota la direcció de Carlos Vives. 
D'entre el repertori, caldria destacar 
Duerme Negrito per l'extraordinari solo de 
Silvia Gascón.

Jaime Segarra, 
comercial de Rutas, 
entregó al alcalde 
de Tírig, Juan José 
Carreres, un lote de 
libros de Ed. Antinea, 
por haber colaborado 
en la edición de ‘Rutas 
del Maestrazgo’.

TÍRIG

NOTA Canvi d’horari del Festival de Bandes. Al llibret pose 
a les 20 h i serà a les 21 h. Disculpeu les molèsties
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PESCA

Andrés Albiol Trorllo ovalat

A pesar de la 
aparición por 
nuestras costas del 
pegadizo ‘llepó’, que 
colapsa las frágiles 
redes, muchos 
xarxieros aún siguen 
capturando nuestro 
emblemático 
crustáceo ‘rey’

En castellà l’anomenen mupo imperial i 
pámpano oval. En anglés, barrel fish. I en 
llatí, Schedophilus ovalis.
Pertany a la família dels centrolòfids. És 
rar en les nostres aigües. Aquest va ser 
capturat per un palangrer a prop de la 
costa.
El cos és alt i comprimit. El cap té un perfil 
davanter arredonit. La mandíbula inferior 
és prominent. Les dents són agudes i 
primes. 
A l’esòfag té uns sacs laterals amb 
papil·les i formacions còrnies per 
triturar els aliments. En el seu primer arc 
branquial hi té 16 branquiespines. Té de 
9 a 12 denticulats al marge preopercular. 
Té de 95 a 110 escates xicotetes i cicloides 
en la línia lateral.
Les aletes són: D VI-VII-36-40; A III-23-27; 
V I-5; P 212-23, i C 20-22 formada per dos 
lòbuls quasi semilunars.
La talla màxima és de 60 cm.
Quant al color, el dors té una 
coloració del gris marró al verd i en 
els flancs inferiors és més clar. Mentre 
que en la regió ventral és platejat. 
Pel que fa a la reproducció, se’n sap poc, però 
és similar a les espècies de la seua família. 
Menja certes meduses i diversos 
components del plàncton. De joves 
habiten en les capes superficials 
cohabitant amb algues i meduses. De 
majors viuen en grans profunditats. 
La carn és un xic oliosa i no se n’obtenen 
bones cotitzacions.

PECES
Alatxa                                   24.474 kg
Seitó                                      58.838
Albacora                                  7.335
Maire                                         131
Raja                                          502
Batoideos                                    21
Besugo                                      493
Boga/xucla                                 840
Bonito                                           27
Burros                                         119
Llampuga                                     114            
Caballa                                     3.297
Vetes                                           590             
Congre                                        232
Gall                                              182
Orada                                          507
Escualos                                      10
Mòllera                                     1.090
Gallineta                                      159
Sorell                                      13.492
Esparrall                                    3.455
Llenguado                                   417
Sarg                                             450 

Lliri                                              313
Japuta                                       1.196
Llobarro                                          84
Panagal                                         55
Mabre                                        1.371
Aranya                                       1.248
Pagell                                       17.495
Peluda                                      1.108
Peix espasa                                 58
Merluza                                  13.822
Rap                                          3.313
Espetón                                    1.063
Rodaballo                                    22
Rubios                                       733
Salmonete                               2.118
Morralla                                  2.899
Sardina                                   2.478
Mero                                             7
Pez limón                                   114
Bacoreta                                    530
Jurel real                                  1.514
Bacaladilla                             2.288
Llisa                                         938
Pargo-dentol                              55

Estornino                                     805
Gatet                                          45
Roncador                                   54
Rata                                            34
Palometón                                   88
Tigre                                          114
Corva                                        338
Miseria                                     123
Peix de rei                                 15
Brótola                                        73
Varios                                        134
                                    ___________
       TOTAL..................      173.227  

CRUSTÁCEOS
Cranc                                       1.772
Cigala                                          226                                      
Llagostí                                      1.096
Galera                                         261
Llagosta                                       38
Gamba                                          17
Bogavante                                      3
                                              _______                 
TOTAL...........................         3.412

MOLUSCOS
Calamar                                      398
Sepió punxa                                216
Canana                                      8.069
Sépia                                          1.111
Polp roquer                                 1.156
Polp blanc                                  1.382
Polpa                                             15
Almeja                                            2
Caragol                                          576
                                               _______
  TOTAL............................        12.922

Resumen por modalidades
ARRASTRE                                 108.673
CERCO                                          62.117 
PALANGRE                                     9.231
TRASMALLO Y OTRAS ARTES      9.538
                                                 ________ 
Total producción.………..............189.561

Aguas veraniegas y fructíferas
Semana con un mar tranquilo y caluroso que 
propició el capturar pescado azul y marisco por 
parte de la flota artesanal de cerco y trasmallo.
La pesca arrastrera está en el periodo anual de 
parada biológica de julio y agosto. Así, los bous 
aprovechan estos dos meses de veda para efectuar 
reparaciones y de mantenimiento.
El lunes de madruga los cerqueros tuvieron mistral 
en alta mar y no llegaron a calar. El martes entre 
nueve llums atraparon 700 cajas de boquerón a 55 
€/caja (12 kg) y 10 de sardina a 50. El miércoles once 
barcas pillaron 1.500 cajas de seitó a 40, de sardina 
150 a 40 y 100 de caballa a 18. La procedencia era 
de cuatro de Vinaròs, cuatro de Vilanova i La Geltrú, 
una de Adra, una de Carboneras, una de Borriana y 
una del Grau de Castelló.
En cuanto a las barquitas de los artes menores, la 
mitad de trasmalleros se dedican al langostino, que 
se cotiza sobre 35 €/kg, la sepia a 10, palaí a 12 y 
espetón a 1. Otras pescan con la misma clase de 
red pagel de 3 a 13 (según tamaño) y roncador a 
2. Algunas van tras el lenguado a 28, caracol de 5 a 
15 y llisa a 1. El xarcier del gran fondo rocoso pilló 

langosta a 40, gallineta a 18, raya a 5, pescadilla a 8 
y mamonas a 4.
Dos palangreros faenaron con anzuelo cerca del 
litoral y subastaron bacoreta a 3 €/kg, palometa a 
5, jureles a 4 y lliri a 3. 

Ecos de ‘Mar’
Investigadores del Instituto Español de Oceanogra-
fía en Baleares, han constatado la presencia de 38 
nuevas especies en el Mediterráneo, provenientes 
del Atlántico subtropical y tropical, que penetraron 
a través del estrecho de Gibraltar. Otras especies de 
origen Índico-Pacífico han llegado a través del ca-
nal de Suez. Recalcar que con el agua de lastre de 
grandes buques mercantes hay gran cantidad de 
organismos, huevos, algas, plancton, etc., que se 
traslada de unos océanos a otros con pocos días, y 
muchos pueden sobrevivir en las nuevas aguas. Lo 
mismo ocurre con las incrustaciones y adherencias 
de moluscos, etc., en la obra viva de los barcos y 
yates, ya que recorren largas distancias en un corto 
espacio de tiempo y dichos caracoles, cangrejos, 
etc., si el mar es similar algunos de estos animales 
llegan a aclimatarse al nuevo hábitat. 
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ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Matrícula de honor 
para el deporte local

El pasado sábado el deporte local vivió 
una de las fechas más importantes 
y significativas de toda su historia, 
ya que por fin el gran sueño se hacía 
realidad con la culminación del nuevo 
estadio que a partir de ahora será 
el buque insignia de esta magnífica 
Ciudad Deportiva que seguro será por 
mucho tiempo orgullo de todos los 
vinarocenses.
Los esfuerzos, la ilusión y el empeño 
puestos por el Ayuntamiento han 
hecho posible que esta asignatura 
pendiente se haya saldado con una 
brillante matrícula de honor que 
se debe en gran parte a la eficaz 
e impecable gestión realizada sin 
descanso durante largos meses por 
el Equipo de Gobierno, que con estas 
grandes personas del deporte local 
que son el alcalde Jordi Romeu y el 
concejal de Urbanismo, Javier Balada, 
han hecho posible que aquello que 
parecía una utopía se haya convertido 
en una latente realidad que hará ahora 
más que nunca que nuestra ciudad sea 
la abanderada del deporte provincial.
Sin lugar a dudas Vinaròs va a ser a 
partir de ahora la admiración de todos 
los que accedan a la Ciudad Deportiva, 
ya que sus instalaciones están a la 
vanguardia de toda la Comunidad 
Valenciana. 
Por lo tanto, la familia deportiva local y 
todo el pueblo de Vinaròs nos tenemos 
que felicitar por este hecho deportivo 
sin precedentes.

Erik Ribero, del benjamí A del Vinaròs CF, per segon any 
consecutiu guanya el premi a la regularitat

La Travesia al Port de Vinaròs fa aquest estiu el 
seu 50é aniversari. El dia 1 d'agost serà un dia 
especial per dirigir-se al port i presenciar una de les 
competicions més tradicionals de la ciutat. 
La regidora d'Esports, Maria José Ferrer, va recordar 
els inicis d'aquesta competició citant Antonio 
Figueredo com un dels impulsors de la travessia. 
Per aquell temps, la travessia estava organitzada per 
aficionats a la natació, fins i tot la fundació del Club 
Natació Vinaròs, que va prendre llavors les regnes de 
l'esdeveniment. 
Cinquanta anys de competició donen per a molt, i 
per això la biblioteca municipal acull una exposició 
que recorre aquest mig segle de natació, amb 
fotografies per al record. 
El president del club, Sebastián Sanz, va recordar 
que l'any 1953 va marcar l'inici de Travessia al Port. 
“Va haver-hi uns anys que per diferents motius no 
es va portar a terme”, va recordar, “però després 
es va continuar fent”. La mostra és un record i un 
homenatge “per a tota aquella gent que ha fet 
possible que avui dia estiguem aquí”, va dir. 

La novetat d'aquest any és que el club ha citat 
al port de Vinaròs àrbitres federats i s'inclourà 
en el circuit d'aigües obertes. “Això significa que 
vindran nadadors més importants que fan el circuit 
durant l'estiu i participen en totes les travessies 
puntuables”, explicava el president del club. A més, 
es desenvoluparà també la quarta edició de la 
travessia adaptada. 
La travessia inclou proves per a totes la categories i 
des del club s'ha fet una crida a tots els exnadadors 
que han passat per l’entitat amb la finalitat que 
participen en una prova no puntuable de 200 
metres “perquè puguen recordar aquells moments”. 
Així, des del club s'han preparat casquets (gorres de 
bany) amb l'estètica dels anys cinquanta i s'ha editat 
un llibre amb la història de la competició i els seus 
guanyadors. 
Després d'aquesta prova es lliuraran els trofeus, el 
Ciutat de Vinaròs i un altre que lliura Caixa Vinaròs, a 
més del lliurament d'una samarreta als participants 
recordant la travessia. Posteriorment, tindrà lloc un 
dinar de germanor als Salons Paladium.

La Travessia al Port de Vinaròs fa 50 anys 

X. Flores 
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L’escola futbol base Vinaròs compleix 10 anys des 
que es va fundar. Durant aquests anys són moltes 
les famílies que han portat els seus xiquets a 
formar-se com a persones i a més a practicar el 
futbol. Són moltes les persones que han aportat 
el seu gra d’arena perquè tot això es puga 
portar a terme, associacions de pares, monitors, 
patrocinadors, etc., volem donar-los les gràcies 
a tots. Aquesta escola actualment és referència 

de moltes escoles de la nostra Comunitat, també 
és referència per la quantitat de jugadors que 
estan jugant o sent observats per clubs de 
Primera i Segona Divisió per incorporar-los al 
seu futbol base. Enguany l’escola ha aconseguit 
el subcampionat en categoria prebenjamina, 
campions en infantil i cadet i unes fantàstiques 
classificacions en les altres categories. Tot això és 
fruit del fet que les coses s’estan fent bé.

Volem donar les gràcies a l’Ajuntament de Vinaròs 
per les instal·lacions que ara tenim ja que ens 
ajudarà molt en la pràctica del futbol. 
Així mateix, recordar-los que prompte començarà 
la temporada 2010-2011. Els interessats a 
jugar en l’escola futbol base Vinaròs poden 
trucar als telèfons 639 454 222  o 615087912, 
o per més informació a la web del club, www.
futbolbasevinaroscf.com.

Deu anys de l’escola futbol base Vinaròs 

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

www.vinarosnews.net
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ESPORTS

CICLISME.  Unió Ciclista Vinaròs

Del 14 al 18 de juliol s’ha celebrat 
aPalma de Mallorca a les piscines 
municipals Son Hugo, el campionat 
nacional d’estiu on va poder 
participar el nostre nadador del Club 
Natació Vinaròs-Cala Montero, Albert 
Castañeda, acompanyat pel seu 
entrenador Albert Delmonte.
Albert va debutar el dimecres en 
la prova de 1.500 m lliures en què 
va aconseguir un temps de 17.59 
millorant en 25 segons el seu anterior 
temps i quedant en la 10a posició. El 
dijous va nadar 400 m lliures i tot i 
millorar en 3 segons amb una marca de 

4.29, va quedar en 15é lloc. Finalment, 
dissabte, quedava la prova de 100 m 
lliures, una distància poc habitual en 
Albert, que sorprenentment millorà 
en 2 segons. A la tarda va entrar a la 
final amb el plaer de poder nadar amb 
els 10 millors nadadors del país. Amb 
un ambient fantàstic, Albert va lluitar i 
va quedar 10é!, però el veritable premi 
era simplement estar allí, en una final. 
Cal recordar que nadava amb gent 
que tot l’any entrena en piscina de 
50 m i amb unes condicions idònies 
per al rendiment esportiu.Moltes 
felicitats Albert.

Albert Castañeda del Club Natació Vinaròs - Cala Montero, al Campionat d’Espanya infantil d’estiu
Club Natació Vinaròs – Cala Montero

Ciclismo de  escuelas en pista 

Este sábado 31 de julio a las 17:00 h., Cervera del Maestre acoge la siguiente 
prueba de escuelas puntuable, organizada por nuestro club local UNIÓ 
CICLISTA VINARÒS  en colaboración con el CLUB CICLISTA CERVERA.  
Estáis todos invitados, no faltéis!!

El pasado sábado día 17 se disputó en 
Onda la prueba de pista, puntuable 
para el campeonato de escuelas de 
la provincia de Castellón de esta 
temporada 2010.
En la prueba se inscribieron un total de 
35 participantes aproximádamente 

entre todas las categorías. 
Nuestro representante local Joan 
Castell, de la Unió Ciclista Vinaròs, 
participó en la prueba de Scratch en 
la categoría de Principiantes de 2º 
año, quedando en 1ª posición tras 
una muy disputada carrera.

Podio Scratch, principiantes 2º año: 3º Joel Vidal, 2º Joan Martínez y 1º Joan Castell.
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ANUNCIO

Por Decreto de Alcaldía de fecha 27 de julio de 
2010 se han aprobado las bases de selección que 
se transcriben a continuación: 

BASES ESPECÍFICAS PARA LA CONSTITUCIÓN  
DE  UNA BOLSA DE TRABAJO DE TÉCNICOS DE 
INSERCIÓN SOCIAL Y  UNA DE AUXILIARES DE  
PLANES INTEGRALES DE EMPLEO (LABORALES). 
(Ref. convocatoria núm.10/2010).

1.- OBJETO DE LA CONVOCATORIA

El objeto de la presente convocatoria es la 
constitución de las siguientes bolsas de trabajo, 
para futuras contrataciones temporales para la 
ejecución de los Planes Integrales de Empleo 
regulados en la Orden de 30 de diciembre de 2009, 
de la Conselleria de Economía, Hacienda y Empleo 
(DOGV 6210, de fecha 19 de febrero de 2010):
 
-	 Técnico de inserción laboral 
(laborales)
-	 Auxiliar de “Plan integral de empleo” 
(laborales)

El contrato será por obra o servicio determinado, 
por la duración de los respectivos programas, y se 
cubrirán los puestos de trabajo en función de las 
necesidades de los mismos.

El horario se adaptará a las necesidades del Plan 
integral de Empleo correspondiente, pudiendo ser 
en horario de mañana y tarde. 

En función del perfil de las personas seleccionadas 
para el puesto de técnicos de inserción laboral, el 
Ayuntamiento asignará aquellas funciones que 
obedezcan a las necesidades del programa (de 
orientación laboral, de prospección empleo, etc.).

El proceso selectivo se realizará por el sistema de 
concurso de méritos con una entrevista. 

2.- NORMATIVA APLICABLE

A la presente convocatoria y bases les será 
de aplicación la Ley 7/2007, de 12 de abril 
de 2007, del Estatuto Básico del Empleado 
Público, la Ley 30/1984 de Medidas de Reforma 
de la Función Pública, el Decreto de 24 de 
octubre de 1995, del Gobierno Valenciano por 
el cual se aprueba el Texto Refundido de la Ley 
de la Función Pública Valenciana, el Decreto 
33/1999 del Gobierno Valenciano por el cual 
se aprueba el Reglamento de Selección, 
Provisión de Puestos de trabajo del personal 
comprendido dentro del ámbito de aplicación 
de la Ley de la Función Pública Valenciana, 
la Ley 7/1985 de 2 de abril Reguladora de 
las Bases de Régimen Local y el Real decreto 
Legislativo 781/1986 por el cual se aprueba el 
Texto Refundido de las Disposiciones Legales 
vigentes en materia de Régimen Local. 
3.- REQUISITOS DE LOS ASPIRANTES
Para ser admitidos en la realización de las pruebas 
los aspirantes deberán reunir los siguientes 
requisitos en la fecha de expiración del plazo 
señalado para la presentación de instancias
•	 Tener la nacionalidad española, de alguno 
de los estados miembros de la Unión Europea 
o extranjera en los términos establecidos en el 
artículo 57 de la Ley 7/2007, de 12 de abril, del 
Estatuto Básico del Empleado Público.
•	 Tener cumplidos 16 años, y no exceder de la 
edad máxima de jubilación forzosa.
•	 Tener la capacidad funcional para el 
desarrollo de las tareas propias del puesto que se 
convoca.
•	 No haber sido separado mediando 
expediente disciplinario del servicio de 
cualquiera de las Administraciones Públicas o 
de los órganos constitucionales o estatutarios 
de las Comunidades Autónomas, ni hallarse 
en inhabilitación absoluta o especial para 
empleos o cargos públicos por resolución 
judicial, para el acceso al cuerpo o escala de 
funcionario, o para ejercer funciones similares 
a las que se desarrollan en el caso de personal 
laboral, en el que hubiese sido separado o 
inhabilitado. En el caso de ser nacional de otro 
Estado, no hallarse inhabilitado o en situación 
equivalente ni haber sido sometido a sanción 
disciplinaria o equivalente que impida, en su 
Estado, en el mismos términos, el acceso al 
empleo público. 
•	 Para la especialidad de técnico de inserción 
laboral: Estar en posesión una Diplomatura o 
equivalente y contar con experiencia acreditable 
en la realización de procesos de inserción laboral.
•	 Para la especialidad de auxiliar de Plan 
Integral de Empleo: Estar en posesión del 
Graduado en Educación Secundaria o equivalente.
•	 Estar en posesión del permiso de conducir  B.

4.- PRESENTACIÓN DE INSTANCIAS Y 
DOCUMENTACIÓN ANEXA

Las instancias para tomar parte en la presente 
convocatoria se dirigirán al Sr. alcalde presidente 
de este Ayuntamiento, pudiendo utilizarse 
la instancia modelo que facilitará la oficina 
de información municipal. Las instancias se 
presentarán en le Registro General o en la forma 
que determina el artículo 38.4 de la Ley 30/1992, de 
Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas 
y del Procedimiento Administrativo Común, en 
cuyo caso el interesado deberá comunicarlo al 
Ayuntamiento, adjuntando copia de toda la 
documentación presentada, al fax 964407701. 
Si no se recibe dicha comunicación dentro 
del plazo de presentación de solicitudes, el 
aspirante no podrá ser admitido en el proceso 
selectivo.
En la instancia hay que señalar el puesto de trabajo 
para el cual se concurre. 
Los derechos de examen se fijan en las siguientes 
cantidades:
Técnico Inserción laboral: 25€
Auxiliar de Plan Integral de Empleo: 12€
El importe de la tasa, se hará efectivo en régimen de 
autoliquidación, mediante el impreso establecido 

a tal efecto por el Ayuntamiento de Vinaròs, y que 
estará a disposición de los aspirantes a la oficina 
de Rentas y Exacciones del Ayuntamiento de 
Vinaròs (Pl. Parroquial, núm. 12, bajos).
A las solicitudes, en qué se hará constar que se 
reúnen todos los requisitos señalados a la base 
tercera, deberá acompañarse el documento 
acreditativo del pago de los derechos de examen 
y las fotocopias, debidamente compulsadas: 
del DNI, de la titulación exigida, permiso de 
conducir y de los méritos alegados para la fase 
de concurso (base séptima). 

No se tendrá en cuenta ningún otro mérito que los 
alegados en este momento. 

El plazo para la presentación de solicitudes 
será de 4  días naturales a contar a partir del 
siguiente al de la publicación de la convocatoria 
en el Boletín Oficial de la Provincia.

5.- ADMISIÓN DE LOS ASPIRANTES

Expirado el plazo de presentación de instancias, 
mediante una resolución de la Alcaldía, se 
aprobará la lista de aspirantes admitidos y 
excluidos. Esta resolución se publicará únicamente 
en el Tablón de Anuncios del Ayuntamiento y en 
la página web del Ayuntamiento (www.vinaros.
es), y se concederá un plazo de 1 día hábil para la 
enmienda de defectos de los aspirantes excluidos. 
No obstante, los errores de hecho podrán 
enmendarse en cualquiera momento, de oficio 
o a petición del interesado. Transcurrido este 
plazo sin que se formule reclamación, las listas se 
entenderán definitivas.

6.- TRIBUNAL CALIFICADOR

El Tribunal Calificador, estará compuesto por los 
siguientes miembros:
 
Presidente: 
Titular: M. Jesús Miralles Miravet, AODL
Suplente: Jordi Romeu Granados, secretario acctal. 
de la Corporació
Secretario:
Titular: Ana Molina Vera, auxiliar administrativa
Suplente:  M. Dolores Miralles Miralles, 
administrativa
Vocales: 
Titular: Vanesa Arnau Miralles, trabajadora social
Suplente: Ana Puchol Trillo, trabajadora social
Titular: Immaculada Temprado Pitarch, educadora 
social
Suplente: Amparo Pinto Rodríguez, técnica de 
gestión
Titular:  Antonio Valanzuela Figols, coordinador de 
los Servicios Sociales.
Suplente: Andrés V. García García, Interventor de la 
Corporación.
El secretario no tendrá ni voz ni voto. 
La pertinencia a los órganos de selección es 
siempre a título individual, y no podrá ostentarse 
en representación o cuenta de nadie.
Los vocales del Tribunal poseerán igual o superior 
titulación académica que la exigida para los 
puestos de trabajo ofrecidos.
El Tribunal no podrá constituirse ni actuar sin la 
asistencia, como mínimo, de la mitad más un de 
sus miembros, titulares o suplentes.
Los miembros del tribunal podrán ser recusados 
por los aspirantes de conformidad con el que 
prevé el artículo 28 y 29 de la vigente ley de 
procedimiento administrativo (Ley 30/1992).
7- SISTEMA DE SELECCIÓN
El proceso selectivo será el de concurso de méritos 
con una entrevista. 
 7.1.-FASE DE CONCURSO DE MÈRITOS. Los 
méritos se valorarán de acuerdo con los siguientes 
baremos:
A.- TÉCNICO DE INSERCIÓN LABORAL 
1.	 Experiencia laboral. Hasta un máximo de 3 
puntos. 
Se valorará la experiencia laboral acreditada en 
funciones que se especifican a continuación, en 
programas de orientación, formación e inserción 
laboral desarrollados en colaboración con el 
SERVEF: 
•	 Planes Integrales de empleo, como 
técnico/a de inserción laboral (0,2 puntos por mes 
completo trabajado)
•	 Acciones OPEA, como técnico/a 
de orientación (0,2 puntos por mes completo 
trabajado)
•	 Escuelas Taller, Casas de oficio y 
Talleres de Empleo, como director/a (0,15 puntos 
por mes completo trabajado)
•	 Talleres de Formación e Inserción 
Laboral, como monitor/a o coordinador/a (0,15 
puntos por mes completo trabajado). 
Asimismo, se valorará la experiencia laboral 
acreditada en funciones de técnico de selección 
de personal, a razón de 0,05 puntos por mes 
trabajado, hasta un máximo de 1 punto. 
Dicha experiencia se acreditará, si se trata de 
servicios prestados en la Administración Pública, 
por medio de la presentación de la certificación 
expedida por la Administración en la que se han 
prestado los servicios. 
Si se trata de experiencia en el sector privado, 
dicha experiencia se acreditará por medio de la 
presentación simultánea de: 
•	 En el caso de trabajadores por cuenta ajena, 
por medio de la presentación de los contratos de 
trabajo y certificado de la empresa de las funciones 
desarrolladas, cuando esta no puedan deducirse 
de los términos del contrato así como certificación 
o vida laboral que acredite haber cotizado a la 
Seguridad Social en la categoría profesional que 
se alegue. 
•	 En caso de que se trate de profesionales 
autónomos, licencia fiscal o IAE y certificación 
o vida laboral que acredite haber cotizado a la 
Seguridad Social en la categoría profesional que 
se alegue.
Los contratos a tiempo parcial se valorarán 
proporcionalmente a los de jornada completa. 

2.	 Titulaciones. Se valorarán las siguientes 
titulaciones, hasta un máximo de 1 puntos, de 
acuerdo con la siguiente baremación: 

•	 Licenciatura en psicología, pedagogía o 
similar: 1 puntos
•	 Diplomatura en Trabajo Social, 
Relaciones Laborales o similar: 0,5 puntos

3.	 Cursos de formación y perfeccionamiento. 
Se valorarán aquellos que tengan relación con el 
puesto de trabajo, que hayan sido impartidos u 
homologados por centros u organismos oficiales, 
hasta un máximo de 1 punto de acuerdo con la 
siguiente baremación: 

•	 Cursos de 20 hasta 50 horas: 0,15 
puntos
•	 Cursos de 51 hasta 100 horas: 0,50 
puntos
•	 Cursos de 100 hasta 299 horas: 0,75 
puntos
•	 Cursos de más de 300 horas: 1 punto

No se valorarán aquellos cursos en cuyos 
justificantes no se acrediten las horas de 
duración de los mismos, ni aquellas actividades 
de naturaleza diferente a los cursos, tales como 
jornadas, mesas redondas, debates, seminarios.

4.	 Conocimientos de Valenciano. Se valorarán 
por medio de certificaciones expedidas por la 
Junta Qualificadora de Coneixements de Valencia 
o equivalente, las diferentes titulaciones no serán 
acumulables, y se valorarán hasta un máximo de 
0,5 puntos de acuerdo con los siguientes criterios:

Nivel oral (A2)..............................................0,125 puntos
Nivel elemental (B1)...................................0,25 puntos
Nivel medio (C1)..........................................,375 puntos
Nivel superior (C2)......................................0,50 puntos

B. AUXILIAR DE PLAN INTEGRAL DE EMPLEO

1.Experiencia laboral. Hasta un máximo de 3 
puntos.

•	 Se valorará la experiencia laboral 
acreditada en funciones de auxiliar de Plan 
integral de Empleo o en programas de orientación, 
formación e inserción laboral desarrollados en 
colaboración con el SERVEF, a razón de 0,2 puntos 
por mes trabajado.
•	 Se valorará la experiencia laboral 
acreditada en funciones de auxiliar o similar, a 
razón de  0,05 puntos por mes trabajado, hasta un 
máximo de 1 punto. 

Dicha experiencia se acreditará, si se trata de 
servicios prestados en la Administración Pública, 
por medio de la presentación de la certificación 
expedida por la Administración en la que se han 
prestado los servicios. 

Si se trata de experiencia en el sector privado, 
dicha experiencia se acreditará por medio de la 
presentación simultánea de: 

•	 En el caso de trabajadores por cuenta ajena, 
por medio de la presentación de los contratos de 
trabajo y certificado de la empresa de las funciones 
desarrolladas, cuando esta no puedan deducirse 
de los términos del contrato así como certificación 
o vida laboral que acredite haber cotizado a la 
Seguridad Social en la categoría profesional que 
se alegue. 
•	 En caso de que se trate de profesionales 
autónomos, licencia fiscal o IAE y certificación 
o vida laboral que acredite haber cotizado a la 
Seguridad Social en la categoría profesional que 
se alegue.

Los contratos a tiempo parcial se valorarán 
proporcionalmente a los de jornada completa. 

2. Cursos de formación y perfeccionamiento. Se 
valorarán aquellos que tengan relación con el 
puesto de trabajo, que hayan sido impartidos u 
homologados por centros u organismos oficiales, 
hasta un máximo de 1 punto de acuerdo con la 
siguiente baremación: 

•	 Cursos de 20 hasta 50 horas: 0,15 
puntos
•	 Cursos de 51 hasta 100 horas: 0,50 
puntos
•	 Cursos de 100 hasta 299 horas: 0,75 
puntos
•	 Cursos de más de 300 horas: 1 punto

No se valorarán aquellos cursos en cuyos 
justificantes no se acrediten las horas de 
duración de los mismos, ni aquellas actividades 
de naturaleza diferente a los cursos, tales como 
jornadas, mesas redondas, debates, seminarios.

3. Conocimientos de Valenciano. Se valorarán por 
medio de certificaciones expedidas por la Junta 
Qualificadora de Coneixements de Valencia o 
equivalente, las diferentes titulaciones no serán 
acumulables, y se valorarán hasta un máximo de 
0,5 puntos de acuerdo con los siguientes criterios:

Nivel oral (A2)..............................................0,125 puntos
Nivel elemental (B1)....................................0,25 puntos
Nivel medio (C1).........................................0,375 puntos
Nivel superior (C2).......................................0,50 puntos

Los resultados de la fase de concurso se 
publicarán en el tablón de anuncios de la 
Corporación y en la página web (www.vinaros.
org), los aspirantes dispondrán de 1 día hábil 
para presentar reclamaciones, transcurrido 
dicho plazo los resultados se entenderán 
definitivos. 

7.2. FASE DE ENTREVISTA. De carácter obligatorio 
y eliminatorio. 

La puntuación máxima de la entrevista será de 
4 puntos, y se deberá obtener un mínimo de 2 
puntos para superar-la.

La entrevista para los TÉCNICOS DE INSERCIÓN se 
realizará el 11 de agosto de 2010 (miércoles), por 
lo que se convoca a los aspirantes dicho día a las 
9.00 horas en la Sala de Juntas del Ayuntamiento 

(Plaza Parroquial 12, 2ª planta) y versará sobre las 
siguientes materias: 

•	 Conocimiento sobre las funciones de 
un técnico de inserción laboral
•	 Conocimiento de los Planes Integrales 
de Empleo
•	 Conocimiento del tejido empresarial y 
del territorio de desarrollo del Proyecto. 
•	 Adecuación al programa Plan integral 
de empleo para desempleados de difícil inserción 
laboral (Orden de 30 de diciembre de 2009, de la 
Conselleria de Economía, Hacienda y Empleo, por 
la que se convocan subvenciones destinadas a la 
implantación de Planes Integrales de empleo para 
desempleados de difícil inserción laboral, para el 
período 2010-2011).
•	 Disponibilidad y grado de implicación 
en la finalización en Proyecto. 

La entrevista para los AUXILIARES DE PLAN 
INTEGRAL DE EMPLEO se realizará el 11 de agosto 
de 2010 (miércoles), por lo que se convoca a los 
aspirantes que hayan obtenido un mínimo de 
1,5 puntos en la fase concurso, dicho día a las 
11.00 horas en la Sala de Juntas del Ayuntamiento 
(Plaza Parroquial 12, 2ª planta) .

La entrevista para los auxiliares de plan integral de 
empleo versará sobre las siguientes materias:

•	 Conocimiento de la aplicación 
informática SIDEC
•	 Conocimiento de los Planes Integrales 
de Empleo
•	 Conocimiento del tejido empresarial y 
del territorio de desarrollo del Proyecto. 
•	 Adecuación al programa Plan integral 
de empleo para desempleados de difícil inserción 
laboral (Orden de 30 de diciembre de 2009, de la 
Conselleria de Economía, Hacienda y Empleo, por 
la que se convocan subvenciones destinadas a la 
implantación de Planes Integrales de empleo para 
desempleados de difícil inserción laboral, para el 
período 2010-2011).
•	 Disponibilidad y grado de implicación 
en la finalización en Proyecto.

La calificación final será el resultado de la suma de 
las puntuaciones otorgadas por el tribunal a cada 
mérito y en la entrevista.

9.- BOLSA DE TRABAJO

Acabada la calificación de los aspirantes el 
Tribunal publicará la relación de aspirantes 
propuestos para incluir en la Bolsa de Trabajo 
ordenados por orden de la puntuación total 
obtenida, en el Tablón de Anuncios del 
Ayuntamiento y elevará a la Alcaldía la propuesta 
de constitución de la Bolsa de Trabajo. En caso 
de empate en las puntuaciones finales, se dará 
preferencia a los aspirantes que hayan obtenido 
mayor puntuación en la fase de entrevista. En 
caso de persistir el empate, se dará preferencia 
a los aspirantes que hubieran obtenido mayor 
puntuación en el apartado de la experiencia 
profesional de la fase de concurso; si se mantiene 
a quien haya obtenido más puntuación en el 
apartado de titulaciones, y así sucesivamente, 
siguiendo la orden de los méritos señalados 
en esta base, hasta llegar al apartado de le 
conocimiento de valenciano. 
Mediante Decreto de la Alcaldía se constituirá la 
Bolsa de Trabajo.
La creación de la bolsa de trabajo anulará las 
existentes con anterioridad.
En lo concerniente al funcionamiento de la 
bolsa de trabajo se estará al previsto en la 
Orden de la Conselleria de Justicia, Interior y 
Administraciones Públicas, de 17 de enero de 
2006 (publicada en el DOGV núm. 5184 (Pág. 
3652), de fecha 25 de enero de 2006.
El período de vigencia de esta bolsa de trabajo 
será de dos años, contados a partir del día 
siguiente del Decreto de constitución de la 
bolsa. Si al final de dicho período no se hubiera 
constituido una nueva bolsa que sustituya a la 
anterior, la vigencia de esta se prorrogará con 
carácter automático, sin necesidad de ningún 
acto expreso, hasta que quede constituida la 
nueva bolsa. No obstante, podrá convocarse una 
nueva bolsa antes de que transcurra el   período 
de vigencia, por causa motivada.
La inclusión en la bolsa de trabajo no garantiza la 
contratación por parte del Ayuntamiento.

10.- PERÍODO DE PRUEBA

Las personas que deban ser contratadas en uso de 
esta bolsa de trabajo deberán superar un período 
de prueba, de dos meses. 
En el caso de que el aspirante no supere 
satisfactoriamente el período de prueba, porque 
no asuma el nivel suficiente de integración y 
eficiencia en el puesto de trabajo objeto de la 
presente convocatoria será declarado no apto, por 
resolución motivada del órgano competente, y 
perderá, en consecuencia, todos los derechos a su 
contratación y se dará por finalizado su contrato.

11.- RECURSOS

Contra la resolución de aprobación de estas 
bases y los actos administrativos definitivos se 
deriven y  que pongan fin a la vía administrativa, 
los interesados podrán interponer recurso 
contencioso-administrativo ante el Juzgado 
Contencioso-administrativo de Castellón, en 
el plazo de dos meses a contar desde el día 
siguiente de su publicación. Alternativamente, y 
de forma potestativa, se puede interponer recurso 
de reposición ante el mismo órgano que la ha 
dictado, en el plazo de un mes a contar desde el 
día siguiente de su publicación.

12.- PUBLICACIÓN DE LA CONVOCATORIA Y 
BASES

Las bases una vez aprobadas y la convocatoria, se 
publicarán íntegramente en el Boletín Oficial de la 
Provincia de Castellón y en el Tablón de anuncios 
del Ayuntamiento de Vinaròs.
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Edictes:

Regidoria de 
Benestar Social:

De conformidad con lo establecido en el Título V-Instalaciones 
eventuales, portátiles o desmontables, artículo 102, el procedimiento 
de referencia se somete a información pública por plazo de 7 días, para 
que las personas físicas o jurídicas, asociaciones vecinales y cuantos 
lo consideren oportuno formulen las alegaciones que tengan por 
convenientes. El expediente se podrá examinar en el departamento de 
actividades de este ayuntamiento de 10 a 14 horas.

•	 Del 12 de juliol al 15 

d’agost, la biblioteca romandrà 

oberta de dilluns a divendres, en 

horari de 9.30 a 14 hores. 

Horaris d’estiu 
de la Biblioteca 

Municipal

Procedimiento: Licencia 
ambiental de acuerdo 
con la Ley 2/2006 de 5 de 
mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad 
Ambiental
Solicitante: Fundación Caja 
Castellón
Registro entrada: 13-07-10
Expediente núm.: 11152
Actividad: Modificación 
parcial de actividad de 
piscina cubierta climatizada
Emplazamiento: avda. Maria 
Auxiliadora, 15 

TRAMITACIÓ 
DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones 
interessades a obtenir la targeta 
daurada per poder accedir al 
transport públic urbà de manera 
gratuïta, que el proper dia que 
se’n durà a terme la tramitació 
serà el 17 de setembre de 2010.

Requisits:

-	 Estar empadronat a Vinaròs.
-	 Tindre 65 anys complits.
-	 Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar 
Social, pl. de Sant Antoni, 19 baix
Horari: de 10.00 h. a 13.00 h

Regidoria de Serveis Socials informa:

Taller realitzat per l'Obra Social, Fundació La Caixa.
Objectiu:

•	 Estimular els sentits.

•	 Treballar la memòria i el llenguatge. 

•	 Fer exercicis de flexibilitat i agilitat.
•	
Adreçat a:
Persones autònomes o amb dependència 
moderada que volen reforçar les seues capacitats 
mitjançant la realització d'exercicis d'estimulació 
que li serveixen per incorporar hàbits saludables. 

Taller presencial:
Horari: dimarts i dijous, d’11.30 h a 13.00 h
Durada: 3 mesos:
Segona quinzena de setembre de 2010 - Desembre 
2010
Servei de transport adaptat gratuït
Lloc de realització: Alcanar
Taller gratuït
Inscripció: 902223040 o Serveis Socials (pl. Sant 
Antoni, 19 – Tel. 964450075 – Vinaròs)

Taller per prevenir la dependència

ANUNCI LICITACIÓ
L'Ajuntament de Vinaròs, per acord de la Junta de Govern de data 28 
de juliol de 2010, va aprovar l'expedient i plecs per a la contractació de 
l'explotació de l'activitat del bar del nou camp de futbol de La Ciutat 
Esportiva de Vinaròs.
La documentació i informació relativa a l'expedient es troba a disposició 
de les persones interessades, en la pàgina Web de l'Ajuntament de 
Vinaròs (www.vinaros.es). Perfil de Contractant.

L'alcalde Jordi Romeu Llorach 

Vinaròs 28 de juliol de 2010

L’Ajuntament informa:
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Llibre del IV Centenari
Fins divendres 6 d’agost encara hi ha temps per fer la comanda per aquelles persones que 

encara no s’han apuntat i estan interessades en adquirir-lo. Per fer-ho, cal contactar amb 

la secretària de l’Ajuntament (Carmina, 1ª planta) o trucant al telèfon 964.40.77.00.

Noms de les persones apuntades per al llibre del 
IV Centenari de la relíquia de Sant Sebastià (De la L a la Z)

L LIMORTE JOSÉ
LLEIXÀ CATALÀ FAMILIA
LLEIXÀ GALVE FAMILIA
LLUCH FALCÓ TERESA
LÓPEZ FORNER PILI
LOPEZ MONFORT EVA MARIA
LOPEZ MONFORT MÓNICA
LOPEZ RABASA VICTORIA
LORAS GILABERT MARIA
LORAS MARCA SARA 
LORAS MAZCA ALBA
LORCA CABRERA FAMILIA
LUCAS FORNER LOLIN
LUCAS GUARDIA ISABEL
MACIP ESTELLER AGUSTÍN
MACIP ESTELLER FAMILIA
MADRID CATALÁN FAMILIA
MANCISIDOR BARREÑA CARMEN
MARE DE DÉU DE L'ASSUMPCIÓ CEIP
MARMAÑA PEDRA ROSA
MARTELL ALONSO CARLES
MARTELL ALONSO JOAN
MARTI VERICAT JOSE MARIA
MARTINEZ BOTI FAMILIA
MARTÍNEZ FUSTER JUAN JOSÉ
MARTÍNEZ MIRALLES JOSE MARIA
MARTÍNEZ MIRALLES SEBASTIÁN
MARTÍNEZ PONS FAMILIA
MARZA ADELL ANGELA
MARZÀ CHALER INMACULADA
MARZA MARIANO PAQUITA
MATAMOROS MIRALLES FAMILIA
MAY ULLDEMOLINS BENJAMIN
MELIÀ FORTUNA ENRIQUE
MÉNDEZ VIVES MARC
MERLOS LLATSER FAMILIA
MESEGUER COLAS FAMILIA
MESEGUER ESTELLER JOAQUIN FRANCISCO
MESEGUER ESTELLER MAITE
MESEGUER ESTELLER MARIA PURA
MESEGUER MONFORT ISABEL
MESTRE VIVES PEDRO  
MIRALLES AMELA PILAR
MIRALLES BALLESTER FAMILIA
MIRALLES EIXARCH ELOI
MIRALLES MIR M.DOLORES
MIRALLES PÉREZ FAMILIA
MIRALLES PRATS JOSEFA
MIRALLES RODA FAMILIA
MIRALLES SABATER SEFA
MIRALLES VIDAL MANUEL
MOLÉS MOLINOS PILAR
MONSERRAT CALLAU FAMILIA
MONSERRAT ESTELLER FAMILIA

MONTSERRAT LLEIXÀ FAMILIA
MONTSERRAT MIRALLES FAMILIA
MOYANO  JOSE MANUEL
MOYANO MIRAVET FAMILIA
NAVARRO SALVADOR FAMILIA
ORTI CARCELLAR MIGUEL ANGEL
ORTS CASTILLO FAMILIA
ORTS MACIP BERTA
ORTS MACIP PAU
PABLO MARTÍNEZ ASUNCIÓN
PABLO MARTÍNEZ PASCUAL
PABLO MIRALLES FAMILIA
PARIS CATALA FAMILIA
PARRA PÉREZ FAMILIA
PARRA RAMÍREZ FAMILIA
PASCUAL BRAU FAMILIA
PASCUAL SANCHO NÚRIA
PASCUAL VALLS JUAN DOMINGO
PAUNER MARZA FAMILIA
PEDRA ESCARDÓ FAMILIA
PEINADO YEVES MELODY
PELLICER SALA FAMILIA
PERACHO AYORA FAMILIA
PLA MARCO JUAN CARLOS
PLA SALAZAR CLOTILDE
POLO MIRALLES M.CARMEN
POLO MONSERRAT FAMILIA
POZO FLORES NICO
PRATS LÓPEZ FAMILIA
PRINCEP ALBIOL FAMILIA
PUCHAL FABREGAT FAMILIA
PUCHAL GALINDO ESMERALDA
PUCHOL QUIXAL FRANCISCO
QUEROL FERRE JOAN
QUEROL PABLO FAMILIA
QUINZA MACIP SALVADOR
QUIXAL AVIÑO JAIME
QUIXAL MUNDO JENNIFER
QUIXAL MUNDO JONATHAN
RAFEL LO CRISTALERO RESTAURANTE
RAMBLA JUAN MARIA PILAR
RAMIA ALBIOL FAMILIA
RAMIREZ PLA DAVID
RAMIREZ PLA VICENT
REDÓ CAPSIR FAMILIA
REDO CHALER ARACELI
REDO CHALER GASPAR
REDÓ FERRÉ ERNESTO
REDÓ FORNER ANA
REDÓ FORNER SEBASTIÀ
REDÓ JOAN MARIA DOLORES
REDÓ NENTO CARMEN
REDÓ VIDAL RAMÓN
RIAS GASCAN NACHO

RIBERA ANGLÉS ISABEL
RIBERA BATISTE ROSÍN
RICART VERDERA MAMEN
RIOLOBOS ANGLÉS JOSE
RIOLOBOS ANGLÉS SERGIO
RIOLOBOS IGLESIAS JOSE MANUEL
RIOS GASCAN LUCIA
RIUDECANYES I ROCA IRENE
RIVERO CASANUEVA REMEDIOS
ROCA BLASCO FAMILIA
ROCA BRAU FINA
ROCA BRAU ROSA
ROCA RIBERA M.LUISA
ROCA TORRES DAVID
ROCA TORRES ÓSCAR
RODA ARNAU RAFAEL
ROGER ORERO FAMILIA
ROIG MARTÍ FAMILIA
ROS GONDOMAR RICARDO
ROSO ESTELLER EDUARD
ROSO MIÑANA JOAQUINA
ROSO MIÑANA M.JOSÉ
ROYO ESCUDER FAMILIA
RUBERT ROSO JOSE MANUEL
RUBIOLS ROIG JOSEFA
SAFONT GINER JOSE DOMINGO
SALES SEGURA JUAN JOSE
SALVADOR GOMIS LLUIS OLIVER
SANCHIS GINER FAMILIA
SANCHO BORRÁS M.JOSÉ
SANCHO BORRÁS NATIVIDAD
SANCHO ESCURA J.CESAR
SANDÍN FERRERO MAXIMIANO
SANDRA Y ALVARO
SANTA MAGDALENA PARROQUIA
SANTA MAGDALENA PARROQUIA
SANZ FERRER M.NIEVES
SANZ FERRER MARIAN
SANZ FONTANET FAMILIA
SAURA CELMA ROSANA
SAURA ESTRADA LOLÍN
SEBASTIÀ BERTOMEU FAMILIA
SEBASTIA FLORES FAMILIA
SEBASTIA MANCISIDOR IRINA
SEBASTIA MANCISIDOR LARA
SEBASTIÁ RIBERA JOSE ANTONIO
SEBASTIÁ RIBERA NOEMÍ
SEGARRA GINER FAMILIA
SEGARRA JAIME ADELA
SEGURA AGRAMUNT FAMILIA
SEGURA ARNAU GUILLEM
SEGURA ARNAU MARTA
SENEN FERRÀ JENNIFER
SERRANO CONO EMILIO

SERRANO GINER ENCARNA 
SERRET BARBERÀ FAMILIA
SERRET GARCIA-JULBE FAMILIA
SERRET PASCUAL FAMILIA
SIERRA VIVES JAIME
SIERRA VIVES JOSE SEBASTIAN
SIMÓ FEDERICO JOAQUIN
SIMO REDO Y SEÑORA FRANCISCO
SOLER RIPOLLÉS ANA
SOLER RIPOLLÉS CARLOS
SOROLLA PUIG PEDRO Y LINA
SOSPEDRA CASTELL ANA
SOSPEDRA CASTELL EMILIO
SUAY TORRES FAMILIA
TENA CAMPOS FAMILIA
TORÀ GRAU MIRIAM
TORREBLANCA MEDINA DANIEL
TORRES BARREDA FAMILIA
TORRES CAMPOS FAMILIA
TORRES DOMÉNECH LUIS
TORRES FORNER Y SEÑORA JUAN MANEL
TORRES GOMBAU FAMILIA
TORRES ROS DANIEL
TORROELLA SANZ NARCISO
TRONCHO MORRALLA ENRIQUETA
URGELLES FORCADELL ALVARO
URQUIZU GAMALLO FAMILIA
VAL I CASTEL FAMILIA
VALLES CERVERA JOSE-LUIS
VALLS FERNÁNDEZ MARINA
VAQUÉ RICART GUILLERMINA
VAZQUEZ FORNER JUAN ANTONIO
VAZQUEZ MOMPEL ANA
VELILLA TORRES FAMILIA
VERICAT NOS VICENT
VIANA AGRAMUNT FAMILIA
VIDAL BOFILL FAMILIA
VIDAL BOFILL FAMILIA
VIDAL FALCÓ ORIOL
VIDAL JUAN ANTONIO
VIDAL JUAN MANUELA
VIDAL NERI SEBASTIÀ
VILLARROYA CHALER SEBASTIÁN
VILLARROYA SOLDEVILA ANTONIO
VILLARROYA SOLDEVILA SEBASTIÁN
VILLO MORENO ANA
VILLO MORENO LUIS
VIVES SABATER MERCEDES
VIZCARRO ABELLA FAMILIA
XXX
ZARAGOZÀ BAILA JULIÁN AGUSTÍN
ZARAGOZA FORNER RAMÓN
ZARAGOZÀ LLUCH LUPE
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 12.00 i 20.00 h. Capilla La Asunción, en el camping, a las 19 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

31 juliol ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
1 agost SANZ c. Pont, 83
2 agost VALLS zona turística nord, 11
3 agost MATEU c. Sant Francesc, 103
4 agost TORREGROSA av. Llibertat, 9
5 agost MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
6 agost FERRER pl. Sant Antoni, 39
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